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SKRAĆENI  ZAPISNIK 

 
sa 7. sjednice  Skupštine Istarske županije, održane 14.12.2009. godine (ponedjeljak), u  
Maloj koncertnoj  dvorani Spomen doma u Pazinu 
    

Sjednicu je u 17.05 sati otvorio DINO KOZLEVAC, predsjednik  Skupštine  Istarske 
županije (IDS-SDP-ZELENI), koji je sjednici i predsjedavao. 

Pozdravlja sve prisutne kolegice vijećnice i kolege vijećnike Skupštine Istarske 
županije, 

-     župana  Ivana Jakovčića, 
- zamjenicu  župana , gospoñu Vivianu Benussi, 
- zamjenika župana, gospodina Vedrana Grubišića,  
- resorne pročelnike  županijskih upravnih odjela Istarske županije, 
- voditelja  Uprave,   
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju 7. sjednici Skupštine Istarske 

županije 
Moli tajnicu Skupštine, Vesnu Ivančić, da izvrši prozivku vijećnika, koja vrši prozivku. 

 
PRISUTNI – ODSUTNI 
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Red. 
br. 

 VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1.  Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS  
2.  Furio Radin   IDS – HNS O(O 
3.  Mirjana Antonelić IDS – HNS  
4.  Valter Drandić IDS – HNS  
5.  Katarina Nemet IDS – HNS  
6.  Nevija Poropat IDS – HNS  
7.  Tedi Chiavalon IDS  -HNS   
8.   Roberta Lakošeljac IDS – HNS  
9.  Ahmed Makota IDS - HNS   
10.  Vojo Kličković IDS - HNS   
11.  Tom Bisaku                                                                                                                                                            IDS - HNS  Odsutan  
12.  Eda Klapčić IDS - HNS   
13.  Serño Baskijera IDS - HNS   
14.   Serño Rigo IDS - HNS   
15.  Marin Grgeta IDS - HNS   
16.  Alida  Perkov IDS - HNS   
17.  Tamara Brussich IDS - HNS   
18.  Danica Miletić IDS - HNS   
19.  Silvio Brunelli IDS - HNS   
20.   Jasna Smojver – 

Kompas 
IDS - HNS    

21.  Stjepan Mraković IDS - HNS    
22.  Evelina Biasiol – 

Brkljačić 
HSU – HSLS  

23.  Ivica Mikulčić HSU – HSLS   
24.  Zdenko Plisko HSU - HSLS  
25.  Ivan Bubić HDZ – HSS   Odsutan  
26.  Marino Roce HDZ – HSS   
27.  Oliver Gmitrović HDZ - HSS   
28.  Zvonimir Čoga HDZ – HSS  
29.  Nika Krstevski HDZ - HSS  
30.  Dino Kozlevac SDP - ZELENI  
31.  Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  
32.  Lucija Debeljuh SDP - ZELENI  
33.  Maja  Šarić  SDP - ZELENI  
34.  Plinio Cuccurin  NEZAVISNI  
35.  Vlado Ivetić NEZAVISNI  
36.  Tullio  Fernetich NEZAVISNI  
37.  Alen Rosanda  NEZAVISNI  
38.  Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  
39.  Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI  
40.  Nenad  Čendak NEZAVISNI  
41.  Gvido Jermaniš NEZAVISNI   
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OSTALI PRISUTNI  : 
 

VESNA IVANČIĆ,  tajnica Stručne službe za poslove Skupštine Istarske županije, 
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne  službe za poslove  Skupštine Istarske 
županije, 

IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf, voditelj zapisnika,  
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj Istarske županije, 
ALEN DAMIJANIĆ, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo Istarske  županije, 
SLAVICA BENČIĆ – KIRAC, pročelnica Upravnog odjela za financije i  gospodarstvo Istarske 
županije, 

MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
vodoprivredu i ribarstvo Istarske županije, 

MLADEN DUŠMAN pročelnik Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu  
Istarske županije, 

VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu Istarske  županije,   
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica Upravnog odjela za prostorno ureñenje Istarske 
županije, 

DESA SARVAN, pročelnica Upravnog odjela za  lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu 
Istarske županije, 

SONJA GROZIĆ – ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 
Istarske županije,    

MIODRAG ČERINA, šef Kabineta Župana Istarske županije,      
ORIANO OTOČAN, pročelnik Upravnog odjela za meñunarodnu suradnju i europske 
integracije Istarske  županije 

VIVIANA BENUSSI, VEDRAN GRUBIŠIĆ, zamjenici  Župana Istarske  županije, 
VALERIO DRANDIĆ, voditelj uprave  Istarske  županije, 
ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelj  Županijske uprave za  ceste IŽ.   
  

Predsjednik DINO KOZLEVAC, utvrñuje da je izvršenom prozivkom prisutno 37 od  
41 vijećnika, pa Skupština može pravovaljano odlučivati. 

Prije prelaska  na utvrñivanje dnevnog reda čestita vijećniku  Skupštine  Istarske 
županije, gospodinu Ivanu Bubiću, na izboru i imenovanju za državnog tajnika u Ministarstvu 
gospodarstva, rada i poduzetništva. 

   
Dnevni red za 7. sjednicu vijećnici su dobili s materijala zajedno s pozivom za  

sjednicu na koji nisu dobiveni drugi prijedlozi i  nadopune. 
Pošto se nitko nije javio za raspravu o dnevnom redu, predsjednik DINO KOZLEVAC,  

stavlja prijedlog dnevnog reda na  glasanje, te nakon  glasanja  utvrñuje da je Skupština sa 
37 glasova «ZA», ni jednim glasom «PROTIV», za 7 . sjednicu Skupštine Istarske županije, 
utvrdila  slijedeći 
 

                D N E V N I  R E D 
1.  

a. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 5. sjednice Županijske skupštine Istarske 
županije 

b. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 6. sjednice Županijske skupštine Istarske 
županije 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
3.  

a. Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2010. godinu 
b. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Istarske županije za 2010. godinu 
c. Prijedlog Projekcije Proračuna za 2010., 2011. i 2012. godinu 

4. Program javnih potreba u kulturi za 2010. godinu 
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5. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog Plana grañenja i održavanja 
županijskih i lokalnih cesta za 2010. godinu Županijske uprave za ceste Istarske 
županije 

6. Prijedlog Odluke o javnom prikupljanju ponuda za davanje koncesija na pomorskom 
dobru 

7.  
a. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Statut Opće bolnice Pula 
b. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Statut Bolnice za ortopediju i 

rehabilitaciju „prim.dr. Martin Horvat“ Rovinj 
c. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Statut Istarskih ljekarni 
d. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Statut zdravstvene ustanove 

Istarski domovi zdravlja 
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a. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune 
    Statuta OŠ Vladimira Gortana Žminj 
b. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta OŠ 

Vladimira Nazora Potpićan 
               c.  Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune 
                    Statuta OŠ Ivana Gorana Kovačića Čepić 

d.  Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune 
      Statuta OŠ dr. Mate Demarina Medulin 
e.   Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune 
     Statuta OŠ Barban 
 

 9.             Prijedlog Rješenja o imenovanju Zakladne uprave Zaklade za 
   poticanje partnerstva i razvoja civilnog društva 

10. 
 

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora OŠ dr. Mate 
Demarin Medulin 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora OŠ dr. Mate 
Demarin Medulin 

11. 
a   Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog 
     sporazuma jednim ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza 
     učenika    osnovnih     škola iz GRUPE I – BUZET 1 
b. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 

ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE II 
– BUZET 2 

c. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE III 
– BUZET 3 

d. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE 
IV – BUJE 

e. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE V 
– OPRTALJ 

f. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE 
VI – NOVIGRAD 

g. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE 
VII – TAR 



 6 

h. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE 
VIII – VRSAR 

i. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE 
IX – KANFANAR 

j. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE X 
– DIVŠIĆI 

k. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE 
XI – MARČANA 

l. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE 
XII – SVETVINČENAT 

m. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE 
XIII – SV. LOVREČ PAZENATIČKI 

n. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE 
XIV – MEDULIN 

o. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE 
XV – RAŠA 

p. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE 
XVI – ČEPIĆ 

q. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE 
XVII – ŽMINJ 

r. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE 
XVIII – BARBAN 

s. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE 
XIX – POTPIĆAN 

t. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE 
XX – SV. NEDELJA 

u. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog 
     sporazuma  s jednim ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza  
     učenika osnovnih  škola iz GRUPE XXI - VIŠNJAN  

 
     ORDINE DEL GIORNO 

1.  
a. Verifica del verbale sintetico della V seduta dell'Assemblea regionale della 

Regione Istriana  
b. Verifica del verbale sintetico della VI seduta dell'Assemblea regionale della 

Regione Istriana  
2. Domande dei consiglieri , proposte e informazioni  
3.  

a. Proposta del Bilancio della Regione Istriana per il 2010 
b. Proposta di Delibera sulla realizzazione del bilancio per il 2010  
c. Proposta di Proiezione del bilancio per il 2010, 2011 e 2012 

4. Programma dei fabbisogni pubblici nella cultura per il 2010 
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5. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Proposta del Piano di costruzione e 
manutenzione delle strade regionali e locali per il 2010 dell'Amministrazione regionale 
per le strade della Regione Istriana  

6. Proposta di Delibera sulla raccolta pubblica delle offerte per l'assegnazione delle 
concessioni sul demanio marittimo 

7.  
a. Proposta di Conclusione sull'approvazione dello Statuto dell'Ospedale generale 

di Pola 
b. Proposta di Conclusione sull'approvazione dello Statuto dell'Ospedale  per 

l'ortopedia e la riabilitazione „prim. dr. Martin Horvat“ Rovigno 
c. Proposta di Conclusione sull'approvazione dello Statuto delle Farmacie istriane 
d. Proposta di Conclusione sull'approvazione dello Statuto dell'ente sanitario Case 

della salute istriane 
8.  

a. Proposta di Conclusione sull'approvazione delle Modifiche e integrazioni allo 
Statuto della SE  Vladimir Gortan Žminj (Gimino) 

b. Proposta di Conclusione sull'approvazione delle Modifiche e integrazioni allo 
Statuto della SE Vladimir Nazor Potpićan (Sottopedena) 

c. Proposta di Conclusione sull'approvazione delle Modifiche e integrazioni allo 
Statuto della SE Ivan Goran Kovačić Čepić  

d. Proposta di Conclusione sull'approvazione delle Modifiche e integrazioni allo 
Statuto della SE  dr. Mate Demarin Medulin (Medolino) 

e. Proposta di Conclusione sull'approvazione delle Modifiche e integrazioni allo 
Statuto della SE Barban (Barbana) 

9.  Proposta di Decreto sulla nomina del Consiglio d'amministrazione della Fondazione 
per la promozione del partenariato e lo sviluppo della società civile  

10.  
a. Proposta di Decreto di destituzione del membro del Comitato scolastico della 

SE dr. Mate Demarin Medulin (Medolino) 
b. Proposta di Decreto di nomina del membro del Comitato scolastico della SE dr. 

Mate Demarin Medulin (Medolino) 
11.  

a. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO I – BUZET 1 (PINGUENTE 1) 

b. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO II – BUZET 2 (PINGUENTE 2) 

c. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO III – BUZET 3 (PINGUENTE 3) 

d. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO IV – BUIE 

e. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO V – PORTOLE 

f. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO VI – CITTANOVA 

g. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO VII – TORRE 
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h. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO VIII – ORSERA 

i. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO IX – KANFANAR (CANFANARO) 

j. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO X – DIVŠIĆI (DIVISICI) 

k. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO XI – MARČANA (MARZANA) 

l. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO XII – SVETVINČENAT (SANVINCENTI) 

m. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO XIII – SV. LOVREČ PAZENATIČKI (S. 
LORENZO DEL PASENATICO) 

n. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO XIV – MEDULIN (MEDOLINO) 

o. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO XV – RAŠA (ARSIA) 

p. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO XVI – ČEPIĆ 

q. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO XVII – ŽMINJ (GIMINO) 

r. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO XVIII – BARBAN (BARBANA) 

s. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO XIX – POTPIĆAN (SOTTOPEDENA) 

t. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO XX – SV. NEDELJA (S. DOMENICA) 

u. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta per la stipulazione dell'accordo-
quadro con un offerente per l'acquisto dei servizi di trasporto degli alunni delle 
scuole elementari del  GRUPPO XXI – VISIGNANO 

 
  

AD – 1  
a. Verifikacija skra ćenog zapisnika sa 5. sjednice Županijske 

               skupštine Istarske županije 
b. Verifikacija skra ćenog zapisnika sa 6. sjednice Županijske skupštine 

Istarske županije 
 
Vijećnik MARIN GRGETA, primjećuje da u skraćenom zapisniku sa 6. sjednice 

Skupštine Istarske županije na stranici  17., drugi pasus, na kraju  rečenice  piše 
«», godišnje prikupi 400 ili  500.000,00 kuna...», a treba da piše .» 400 ili 

500.000.000,00 kuna...»  
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Pošto nije bilo  drugih primjedbi predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i 
odvojeno stavlja na glasanje verifikaciju  skraćenih zapisnika sa 5. i  6. sjednice, te nakon  
glasovanja  utvrñuje da je Skupština sa 
sa  37  glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova, usvojila 
pod 
 a) 
    SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
sa 5. sjednice Županijske   skupštine Istarske župa nije 
 b) 
          SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
sa 6. sjednice Županijske skupštine Istarske župani je, s ispravkom  vijećnika Marina  
Grgete da se na 17. stranici skraćenog zapisnika , drugi pasus, kraj rečenice, umjesto 

 :», godišnje prikupi 400 ili  500.000,00 kuna...», ispravno treba da glasi »godišnje 
prikupi 400 ili 500.000.000,00 kuna..». 
 

AD – 2 PITANJA VIJE ĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
 

Redoslijed  postavljanja  vijećničkih pitanja je slijedeći :  
1. Klub Nezavisnih  vijećnika NLPC,  
2. Klub  vijećnika IDS-HNS 
3. HSU-HSLS,  
4. SDP-ZELENI, 
5.  HDZ-HSS,  
6. IDS-HNS, i opet na isti način. 

Prije prelaska  na  pitanja i prijedloge, uz dozvolu  predsjedavajućeg,  Župan Ivan 
Jakovčić, informirao je  vijećnike kako slijedi. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Gospodine predsjedniče, poštovane kolegice i kolege ! 
 Dozvolite mi  da vam zaželim uspješan rad ove  sjednice. 

Želim  se i ja pridružiti  čestitkama na izboru  gospodinu  Ivana Bubića za  državnog 
tajnika. On i ja  smo skupa radili još tamo početkom  osamdesetih godina u Pazinki, znamo 
se jako dobro. Nadam se da kolega Ivan Bubić neće zaboraviti odakle je poša u Zagreb i da 
će od  sada biti izdašnije na pomoć ovoj Skupštini i ovoj  Županiji. 
 Gospodine predsjedniče, ja sam vas zamolio da mi omogućite  da  informiran 
vijećnice i vijećnike Skupštine  Istarske županije, a time i  istarsku javnost, o  tri  teme,  bit ću 
vrlo kratak,  ali kako smatram da je to zaista vrlo  važno, dozvolite da vas i upoznam s time. 
 Imao sam priliku razgovarati  sa premijerkom Jadrankom Kosor  nedavno u Zagrebu i   
glavna tema je , naravno, bila  izgradnja nove  bolnice u Puli i isti dan sam imao isto tako 
razgovor sa ministrom zdravstva i socijalne skrbi gospodinom Milinovićem. Moram i  želim 
obavijestiti javnost  da  postoji  kompletan konsenzus oko potrebe izgradnje bolnice. Radi  se 
o objektivno visokim sredstvima koja  će se trebati osigurati,  ali to govorim  upravo i zbog  
činjenice  da je donesen Državni proračun  u kojemu je pulska  bolnica  relativno malo, slabo 
zastupljena, ali   ovdje je  na sceni, očito, ozbiljna volja  Vlade RH i osobno premijerke da se 
taj projekt  realizira i tom  čim prije. I u tom kontekstu možemo očekivati raspisivanje 
meñunarodnog natječaja početkom iduće godine s jedne strane za dobavu  financijskih  
sredstava, a s druge  strane će biti  isto tako  meñunarodni natječaj za izgradnju  same 
bolnice.  
 U ovom trenutku razgovaramo o dvije varijante. Jedna varijanta je klasično 
financiranje bankarskog, da tako kažem, kredita koji bi jamčila država, a  druga  varijanta je 
javno – privatno partnerstvo za što već imamo neke ponude i vjerojatno  će natječaj, kojeg  
će objaviti Ministarstvo zdravstva, ići  u  pravcu  da će uključivati jednu i drugu varijantu. 
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 U  svakom slučaju ono što je ovdje povoljno je to da  premijerka i nadležni ministar, i 
oni koji  se inače bave zdravstvom u Hrvatskoj, su svjesni  činjenice  da je prva potrebita 
investicija u  hrvatskom zdravstvu upravo Opća bolnica Pula.  
 Druga  tema je isto vezana za  zdravstvo. Nadam se da vam je podijeljeno jedno 
pismo namjere, kojeg sam potpisao nedavna u Poreču kao najavu mogućeg zajedničkog 
posla  izmeñu Istarske županije i  Europske zdravstvene agencije. Europska  zdravstvena  
agencija i Istarska županija bi u tom konkretnom slučaju zajednički išli u obnovu  Rovinjske 
bolnice s time da je, naravno, za očekivati  da ćemo uključivati još  druge partnere, ali  
najvažnije je to što je  Europska  zdravstvena agencija dio Ministarstva  financija Republike  
Austrije  i naravno dio  onoga što  Europska  komisija  radi na području  zdravstva i u tom 
kontekstu imamo sada partnera  iz javnog sektora i tu  se može očekivati svojevrsno  javno – 
javno partnerstvo, ma da ćemo, naravno, jer je to neminovno, uključivati i privatni sektor, ali u 
svakom  slučaju  želim vam najaviti  da dva naša  ključna problema u zdravstvu Istre, a to je  
Opća bolnica  Pula i Rovinjska  bolnica, koja je zaista u jednom ozbiljno teškom stanju u 
smislu  da vapi za obnovom, da smo na tragu razrješenja i jednog  i drugog problema, jer 
treba reći da nam je Pulska i Rovinjska bolnica objektivno problem u zdravstvu kojeg  
moramo  razriješiti.  
 I treća  tema je  slijedeća.  
 Jutros je u Zagrebu održana  sjednica  Nadzornog odbora tvrtke Brijuni rivijera, gdje 
smo odlučili  da neovisno o ovim svim objektivno teškim vremenima  i težoj mogućnosti 
pronalaženja partnera i investitora, da se projekt  ne zaustavi, nego da sa projektom idemo 
naprijed, tako  da će se sve neophodne dodatne radnje koje  je potrebno učiniti za ove  4 
lokacije koje su bile na natječaju, podsjećam, to je Pineta u Općini Fažana, takozvana  
Hidrobaza na području  Grada Pule, Katarina – Monumenti u  pulskom zaljevu i Muzil. U tom 
kontekstu odlučeno je da pokušamo do sredine ove godine  ponovno  objaviti konačni 
natječaj za dvije  lokacije koje će biti do kraja  spremne i to je Pineta i Hidrobaza. Jedna na 
području Općine  Fažana, jedna na području  Grada Pule, a da  tijekom iduće godine  završit  
će se kompletno prostorno planska  procedura za Grad Pulu i onda nakon toga, 
najvjerojatnije početkom  2011. godine, realno je za očekivati da idemo i sa ova  druga dva 
područja, Katarina, Monumenti  i Muzil. 
 Mislim da su to važni projekti.  Istarska županije je  suvlasnik 33 % tvrtke  Brijuni 
rivijera. 
 Danas je održana sjednica  Nadzornog odbora  Brijuni rivijera i imao  sam potrebe, 
gospodine predsjedniče, da vas zamolim da obavijestim vijećnice i vijećnike o tome, kao i 
ove prve dvije  točke. 
 Možda još  samo  na kraju da, zbog interesa javnosti,  kažem da je  upravo i  
Europska  zdravstvena agencija pregovara  u Pekingu  sa Kineskim sveučilištem u  Beñingu, 
Pekingu, oko mogućnosti stvaranja Europskog  centra za  kinesku tradicionalnu medicinu. 
Danas je poznata akupunktura, meñutim, gotovo praktički nitko, tako barem je  meni rečeno, 
danas u Europi nema licencu tog Pekinškog  sveučilišta. I Austrija planira u suradnji  s 
Pekingom otvoriti takav jedan centar u  Europi i mi smo dobili ponudu  da  kandidiramo Istru 
kao lokaciju za takav jedan centar. Austrijanci ne robuju tome da to mora  biti u Austriji, a oni 
pregovaraju oko toga, i ja očekujem uskoro vijesti iz Kine. I ako to bude  slučaj  da ćemo, 
dakle, moći sudjelovati u tom jednom zatvorenom  natječaju, koji  će Europska  zdravstvena 
agencija objaviti, možda ćemo uspjeti  u tome da dovedemo kinesku  medicinu u Istru, a 
mislim da bi to bilo jako  dobro i sa gledišta zdravstva i zdravlja naši  grañana, ali  i sve ono 
što to nosi.  Znamo da zdravstveni  turizam je jedna od vrlo, vrlo uspješnih djelatnosti.  
 Evo, kolegice i kolege, dozvolite mi na kraju  da vam se zahvalim na ovom  vremenu 
kojeg ste mi omogućili, a predsjedniče vama isto  tako hvala  za ovih nekoliko riječi.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodinu  Županu  na ovoj informaciji. 

Pošto su  informacije sastavni dio  sata vijećničkih pitanja, ali  da budemo  tolerantni i 
demokrate,  vijećnička pitanja  ćemo završiti u  18,16 sati. 
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U skladu s dobrim običajima predlažem da krenemo odmah sa postavljanjem pitanja 
 Za postavljanje vijećničkih pitanja  javili su se : Vlado Ivetić, Josip Anton Rupnik, 

Marin Grgeta, Zdenko Pliško, Marino Roce, Lucija Debeljuh, Ivica Mikulčić, Viktor Krapljanov, 
Josip Anton Rupnik.  

 Riječ ima  vijećnik Vlado Ivetić, u ime Kluba vijećnika NLPC. 
 

VLADO IVETIĆ : 
 
Poštovani  Župane sa suradnicima, gospodine predsjednice, kolegice i kolege vijećnici. 
 Ja danas ne bih imao pitanja kao prošli puta, nego jednostavno imam dva prijedloga.  
 Prvi je prijedlog Zaključak o mjerama za  racionalizaciju  poslovanja  Istarske 

županije.    
I drugi je prijedlog Interpelacija o  nepodnošenju  Skupštini Mandatnog programa  

Župana sa prijedlogom Zaključka.  
Molimo vas za uvrštenje ove  točke u dnevni red sjednice Skupštine Istarske županije 

koja  će se održati  14. prosinca  2009. godine.   
 ZAKLJUČAK o mjerama  za  racionalizaciju poslovanja  Istarske  županije.  
 U biti to je ono što smo mi stalno govorili, meñutim, nismo uspjeli u tim našim 
prijedlozima, pa  želimo  na ovaj  način da  pridonesemo sa stavovima naše udruge  
Ladonja.  
 Predlaže se Županu i njegovim suradnicima da  razmotri mogućnost da Istarska  
županija zajedno  sa zainteresiranim jedinicama  lokalne samouprave sklopi ugovor  s 
jednom bankom na području Istarske županije s kojom  bi poslovali u  cilju  štednje i bolje  
povećanje likvidnosti , pozajmica itd.  
 Predlaže se Županu  da se ne povećava broj zaposlenika na odreñeno vrijeme po 
projektima već da se preraspodjele poslovi unutar postojećih djelatnika, što  smo  već i 
govorili.  
 Predlaže se objedinjavanje javne  nabave na području cijele Istarske županije 
uključujući i  jedinice  lokalne samouprave, a sve u cilju  stvaranja  što većih ušteda. 
 Predlaže se ukidanje  nadzornih odbora u  TD u kojima to nije zakonska obveza i  
ukidanje odnosno smanjivanje naknada za te iste   nadzorne obore.  
 U razdjelu 011 Kabinet Župana na poziciji  686 predviñeno je  700.000,00 kuna , o 
čemu sam prošli put  govorio, predlaže se da se  prije utroška planiranih  sredstava Skupštini 
Istarske županije predoči analitika  preraspodjele tih sredstava. 
 U  razdjelu  014 Upravni odjel za gospodarstvo  kapitalne pomoći jedinicama lokalne 
samouprave za  poslovne zone predviñeno je  1.500.000,00 kuna, isto tako je potrebno 
Skupštini Istarske županije podastrijeti  kriterije na temelju kojih  će se sredstva 
rasporeñivati. 
 Predlaže se usvajanje  jasnih, transparentnih  kriterija  za kapitalne pomoći  općinama 
za razvoj infrastrukture, groblja, kapelica, asfaltiranja nerazvrstanih cesta, javna rasvjeta, 
obnova  starih  škola  itd. 
 Traži se da Istarska  razvojna agencija  pripremi   Izvještaj o  radu za Skupštinu 
Istarske  županije. 
 I predlaže se izrada  jedinstvenih  mjerila za studentske  nagrade i potpore na nivou  
županije i jedinica lokalne samouprave, te udruživanje sredstava  županije i jedinica lokalne 
samouprave.  
 Predlaže se da se sačini  Izvješće o kapitalnim  pomoćima za nabavu  sadnica  od  
1994. godine do  danas  iz kojeg  bi  bilo  vidljivo koliko je kroz  to razdoblje isplaćeno 
kapitalne pomoći te tko su bili krajnji korisnici. 
 Neću puno čitati obrazloženje, jer je već dosta toga  rečeno, jedino možda da 
konstatiramo... 
 /D. Kozlevac : Prekoračili ste već dosta  vremena /. 
 Dvije minute !? 
 /D. Kozlevac : Bilo  je i  četiri  minute. 
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 Ja sam dužan reći, jer ste me upozorili da svaki puta kada se prekorači vrijeme, 
upotrijebim zvono/. 
 Zvono nisam čuo. Kada čujem zvono  prekidam izlaganje. 
 /D. Kozlevac : Imate pravo !/.   

Proračun Istarske županije za  2010. godinu po  našem smatranju nije ni štedljiv niti 
racionalan i  na kraju upozoravam da se ozbiljno moramo  suočiti s težinom gospodarskog  
trenutka, da moramo poduzimati gospodarske korake na način da od toga imaju koristi svi 
grañani Istarske županije, a ne samo oni koji su blizu vlasti, te da moramo sačuvati  
stabilnost sustava, budući da je naš sustav naslonio se na sektor subjekata javnog  sektora.  

Bit ću kraći na  slijedećem prijedlogu. 
Na temelju čl.67.,72.,74. i 103. Poslovnika  Skupštine  Istarske županije mi, niže 

potpisani vijećnici, pokrećemo interpelaciju sa zahtjevom otvaranja rasprave o nepodnošenju 
ovoj Skupštini  Mandatnog programa Župana, sa prijedlogom Zaključka.  

Sukladno članku 105. Poslovnika, molimo da se interpelacija  sa prijedlogom 
Zaključka stavi na dnevni red na iduću sjednicu Skupštine.  
          

Na temelju članka 43. Statuta Istarske županije („Službene novine Istarske županije“, 
br. 10/09), Županijska skupština Istarske županije na sjednici, održanoj dana __2010. 
godine, donosi 
 

ZAKLJU ČAK 
o utvr ñivanju obveze Župana na podnošenje Skupštini Istars ke županije Mandatnog 

programa 
 

1. Utvrñuje se da je Župan odgovoran za planiranje i izvršavanje Mandatnog programa. 
(Do danas nismo dobili Mandatni program). 

2. Utvrñuje se da Župan podnosi Skupštini mandatni program, a s polugodišnjim 
izvješćima o izvršenju proračuna i izvješće o ostvarivanju Mandatnog programa. 

3. Utvrñuje se da je Skupštini upućen na usvajanje prijedlog Proračuna Istarske 
županije za 2010. godinu, bez prethodno prihvaćenog Mandatnog programa Župana. 

4. Župan je u obvezi da najkasnije u roku od 30 dana od dana usvajanja ovog Zaključka 
podnese ovoj Skupštini Mandatni program  koji će obuhvatiti  vrijeme trajanja 
mandatnog razdoblja. 

5. Župan je u obvezi  da  istovremeno sa podnošenjem  godišnjih i polugodišnjih 
izvješća o ostvarenju proračuna podnese i izvješće o ostvarenju Mandatnog 
programa  za to razdoblje. 

6. Ovaj Zaključak stupa na snagu osam dana od dana objave u „Službenim novinama 
Istarske županije“. 

 
INTERPELACIJA I PRIJEDLOGA ZAKLJU ČKA 

 
I PRAVNI TEMELJ  
 
 Pravni temelj za  pokretanje interpelacije i donošenje ovog zaključka sadržan je u 
odredbama  članaka 43.,65. i 66. Statuta Istarske županije („Službene novine Istarske 
županije“, br. 10/09), te odredbama članaka 67.,72.,74. i 103. Poslovnika  Skupštine  Istarske 
županije. Budući da Župan nije podnio Skupštini Mandatni program, a temeljem članka 66. 
Statuta odgovoran je za izvršavanje istog, to je ispunjen uvjet iz članka 103. Poslovnika da 
se pokrene interpelacija o tom pitanju, te da se shodno istoj i predloži Zaključak,pa je 
rasprava o interpelaciji i donošenje ovog Zaključka u njezinoj nadležnosti.  
 
II OSNOVNA PITANJA I OCJENA STANJA  
 
Novi saziv Skupštine Istarske županije konstituiran je u lipnju 2009. godine kada je na 
dužnosti stupio i novi/stari Župan, a nakon provedenih neposrednih izbora. Skupština  
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Istarske županije  u listopadu ove  godine usvojila je izmjene i dopune Statuta, pa tako i 
dopune članaka 65. i 66. Statuta. Njima se ureñuje i da je Župan odgovoran za planiranje i 
izvršavanje Mandatnog programa, te da podnosi Skupštini Mandatni program, a s 
polugodišnjim izvješćima o izvršenju proračuna i izvješće o ostvarivanju Mandatnog 
programa. Iz Mandatnog programa vijećnici i grañani bi se mogli uvjeriti na čemu će Župan 
temeljiti svoj rad, svoju viziju, strategiju i na koji je način misli ostvariti (kojim sredstvima, 
resursima i u kojim vremenskim razdobljima). Provedbeni dokument za ostvarenje 
Mandatnog programa, izmeñu ostalih je i Proračun  Istarske županije za 2010. godinu.  
Nažalost, vijećnici su dovedeni u obvezu da izglasaju Proračun, a da prethodno nisu dobili 
na uvid Mandatni program koji se odnosi na četverogodišnje razdoblje, pa shodno tomu biti 
će u nemogućnosti ispravno ocijeniti ne samo polugodišnje izvješće o ostvarivanju 
Mandatnog programa, već i donošenje polugodišnjih i godišnjih izvješća o izvršenju 
Proračuna. 
Mandatni program po svom obuhvatu je ustvari najznačajniji akt Župana, a predstavlja poslije 
Statuta,drugi akt po važnosti koji usvaja ovaj Skupštinski saziv, jer je to sveobuhvatni akt 
kojim se ureñuje  vizija i strategija i operativno provoñenje razvoja za četverogodišnje 
razdoblje. Shodno tomu, radi se o značajnoj javnoj stvari iz djelokruga Županije, a isto tako o 
radu Župana. Kako je iz rasprave o Proračunu proizašlo tumačenje Župana da ne može 
vijećnicima predočiti Mandatni program prije Proračuna za 2010. godinu, pojavljuje se 
potreba otvoriti raspravu o temi kada i što je Župan dužan predočiti ovoj Skupštini. U namjeri 
da rasprava o interpelaciji bude konstruktivna i plodna i da se razjasne eventualne 
nejasnoće, predlaže se da se zajedno sa interpelacijom donese i zaključak prilog ovom 
Zahtjevu. 
 
III POTREBNA FINANCIJSKA SREDSTVA  
 
Za provedbu  postupka interpelacije i ovog Zaključka nisu potrebna dodatna financijska 
sredstva.  
 
IV ROK ZA PROVEDBU  
 
Ovaj zaključak moguće je provesti u roku od 15 dana. 
 
 Primili  ste naš  zahtjev  i ja vam se zahvaljujem za sve ono što nisam  htio govoriti 
prije. Sada ste mi  dali priliku  da KAŽEM.  

Hvala lijepa.  
 Ako mogu samo još  nešto !? Ali, nema veza  s ovim što sam do sada govorio.  
 Samo  smo se htjeli zahvaliti dvjema damama, gospoñi Vesni Ivančić i Meliti Ferenčić, 
na pomoći koju  su nam ukazale prilikom sastavljanja naših prijedloga. Jedna  velika hvala 
vam za  vaš  trud. 
 (Predaje  buket cvijeća).  
 (Aplauz) 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Poštovane kolegice i kolege vijećnici ! 
 Ja ne  želim  zloupotrijebiti Poslovnik niti biti apsolutista, jer zato me niste izabrali niti  
sam za to pozvan, ali ja vas molim  da ne, - neću  reći  tešku riječ, - koristimo vijećnička 
pitanja, prijedlozi i informacije za nešto što nije  u skladu s našim Statutom i Poslovnikom na 
takav način. 

Kolegi Ivetiću nisam zvonio , moram biti  iskren, nije mi drago, jer ste mi  vi poklonili 
zvono, ali ste  govorili punih 6 minuta. I  sada ako gremo tako dalje, vijećnik  koji se zadnji 
prijavio za postavljanje vijećničkog pitanja, neće doći na red.  

Sada sam prisiljen produžiti vrijeme za koje sam  govorio i dati riječ,  gospodinu  
Županu,  i biti  tolerantan prema njemu  da  dade odgovor. 
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IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Gospodine predsjedniče, hvala što ste mi dali  riječ.  
 Ja  ne  znam da li je kolega (Ivetić) čuo ovu točku dnevnog  reda ili  ne, ali ona se 
odnosi  na Proračun  koji  ćemo imati kasnije na razmatranje, ali svejedno, ako je on ipak 
zaista mislio pod točkom prijedlozi davati prijedloge, ja  mu zahvaljujem na tome. 

 Meñutim, način voñenja jedne županije se razlikuje. Vi imate jednu filozofiju načina 
voñenja, očito,  županije, a mi imamo  drugu. Mi mislimo da treba imati više banaka u Istri, 
što više banaka u Istri, samo jedan primjer  ću dati,  što  više konkurencije , što više 
mogućnosti izbora, za  nas kao javni  sektor i za  grañane. Razlikujemo  se u tome i mislimo  
da se ova  županija  ne može voditi kao poduzeće, što je vaša  filozofija, jer mislimo   da  
županija nije poduzeće, ovo je jedno tijelo  koje  treba  služiti  grañanima,  a ne biti poduzeće 
kao što je vaša logika., a to ste isticali u izbornoj kampanji itd., itd. Ja  neću  oduzimati  
vremena , jer mi je  stalo  da što više od vas postave pitanja, ali mi se  razlikujemo i zato ste 
vi opozicija, a mi smo  pozicija, zato mi  uspješno upravljamo  Istrom već skoro  20  godina, a 
vi to niste činili. 
 Prijedlozi koje dajete o objedinjavanju  nabave, pa  neke stvari smo vrlo uspješno 
učinili, objedinili nabavu  vatrogasnih  vozila i  to je bio jedan od najboljih,  najuspješnijih 
projekata koji  je učinjen u Istarskoj  županiji, ali to je  imalo smisla u tom dijelu, ali u nekim 
dijelovima mi  smatramo da nema smisla. U  tome se razlikujemo, jer tamo gdje procijenimo 
da je to zaista potrebno, a vatrogasna vozila, objedinjena  nabava u Istarskoj  županiji, je  
model koji su  svi u vatrogastvu  Hrvatske  hvalili taj model. Ali, s druge  strane. ove neke 
vaše ideje oko zajedničke  nabave, mogu upropastiti našu  mikro ekonomiju. Ja sam o tome  
već govorio, neću ponavljati, i zato mi  nećemo ići u svemu i svačemu u objedinjenu nabavu, 
jer  ne želimo da se upropaštavaju istarska mala i  srednja poduzeća na taj način.   
 Što se tiče interpelacije, mogu  reći  da mi je jako drago da ste  to napravili, dapače, 
zaista mi je jako drago, jer ste ustvari potvrdili ono što  sam htio da se vidi na ovoj Skupštini. 
Vi od mene tražite da vam dam mandatni program, a bez da imamo usvojen Proračun. Nisu 
svi zakoni idealni, nisu svi  pravilnici idealni, pa i ovi koji to tako neke stvari obvezuju, nisu 
računali  na to  da postoje u Hrvatskoj jedan demokratski  Župan, čovjek koji  želi  ćuti  
najprije vas, da bi na temelju onoga što vi odlučite, kao Skupština, sačinio  mandatni 
program, prvenstveno za  narednu godinu, ali i do kraja mandata.  Ja imam prvi put priliku da 
na ovoj  Skupštini, u ovome sazivu,  govorim o Proračunu i  želim ostaviti prostor vama. Ako 
vi  želite da ja uzmem svu vlast u ovoj  županiji i da ja odlučujem o svemu tome, ja to  ne 
želim. Ja  želim da mi zajednički radimo, da  zajednički sudjelujemo, Pozivam vas na 
konsenzus. Danas imamo na razmatranje  Proračun, podržite  taj Proračun, pa  ću ja na 
temelju toga  ponuditi  vam  mandatni program za naredne  4 godine, jer ću osjetiti iz 
današnjeg vašeg načina razgovora i rada, da li  podržavate takvu jednu politiku. Mandatni je 
program gotov, ako hoćete znati, on je napisan već, ali  namjerno ga nismo htjeli dati na 
sjednicu  Skupštine Istarske županije, upravo zbog toga da ne bismo vas povrijedili, gospodo  
vijećnici i vijećnice, jer mislim da  to na neki  način bi  bilo  i  povrijediti vas, kao Župan i 
njegovi suradnici sve znaju unaprijed, a mi poštujemo vas, želimo  vašu odluku  čuti, usvojit 
ćemo amandmane koje ste predložili, sve one amandmane koji su došli na vrijeme i u roku, 
svi  će biti  usvojeni, mogu vam  već to  najaviti i zato vas pozivam na konsenzus da i ovom 
prilikom pokažemo jedinstvo u Istri. Mislim da je to dobra prilika, a mandatni program ćete 
dobiti, ne trebate me obvezivati  na 30 dana, jer mandatni program je gotovo, ako  se usvoji  
Proračun mandatni program će izaći van  za  nekoliko dana, nije uopće nikakav problem, jer 
smo ga  već napisali, ali ne možemo nešto objavljivati bez  vaše  odluke, to bi bilo nepošteno 
prema vama, vas su  grañani birali i poziciju i opoziciju. I mi poštujemo volju grañana. Ja 
želim  to poštivati i ako treba ponekada neki propis ne poštivati u ime demokracije, u ime 
poštenja, u ime poštenja prema  grañanima i  prema  vama, gospodo vijećnice i  vijećnici, ja 
ću to  činiti i neću poštivati neke propise. Mislim da je to  korektno prema  vama i prema 
grañanima Istre. Ako dobijem imput Proračuna kojeg večeras imamo na usvajanju nakon 
toga je logično i normalno da  napišemo  mandatni program, jer  ako ja kažem  da mislim da 
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je  najbolje novac investirati u poljoprivredu ili  samo u poljoprivredu, ali  vi ćete reći  ne,  
nego  ćemo investirati samo u školstvo, znači, ja sam  sve  fulao, sve sam promašio. Ja  
želim čuti vas . Čim dobijemo  impute od  vas, a imput je za mene usvajanje Proračuna, imat 
ćete odmah  mandatni program.   
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem gospodinu Županu. 
 U 18,20 sati  će završiti  postavljanja  vijećničkih pitanja. Na pola minute  ću biti 
slobodan od sada upozoriti svakoga  da je isteklo vrijeme. 
 Na redu je  Klub  vijećnika  IDS-HNS. 
 
NEVIA POROPAT : 
 
 Poštovani  predsjedniče Županijske skupštine  Istarske županije, poštovani  Župane 
sa suradnicima , kolegice i kolege ! 
 Ja ću biti nešto  kraća, tako da  vrijeme koje je moj kolega prethodnik oduzeo, ja  ću 
biti  kraća, pa će prosjek biti dobar. 
 Prvo pitanje  imam za  Župana. 
 Znamo da  Županijska  skupština Istarske  županije prema novom Zakonu o  
ravnopravnosti spolova ima obvezu  osnovati Povjerenstvo o ravnopravnosti  spolova, pa  
me zanima: da li se o tome razmišljalo. Nedavno smo imali jednu konferenciju u Puli i kada 
će se to  dogoditi. 
 U  meñuvremenu imam jedan  prijedlog za predsjednika  Skupštine. 
 Predlažem da za slijedeću sjednicu Županijske skupštine Istarske  županije naše  
Stručne službe isprintaju jedan Poslovnik o radu  Županijske skupštine Istarske županije i da 
ga  lijepo uvežu i dodijele svakom vijećniku i da se izvolimo svi toga  Poslovnika   pridržavati.  
 Evo, to je moj prijedlog. Hvala vam lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa. 
 Hvala gospoñi  Neviji Poropat na razumijevanju. Inače  nećemo kompenzirati vrijeme. 
Ja sam produžio vrijeme za postavljanje  vijećničkih pitanja. 
 Izvolite gospodine Župane,  imate riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Kolegice i kolege ! 
 Ravnopravnost spolova je sigurno jedna od  najvećih  vrijednosti koju imamo u našoj  
županiji. Mislim da je Istra zaista posebna i osebujna, posebno kada govorimo o  
ravnopravnosti spolova. Uostalom to se vidi i u ovim skupštinskim klupama, gdje kolege, 
kolegice  su  najprisutnije od  svih  županija  u  županijskim  skupštinama u Hrvatskoj. Mislim 
da je  to i samo izraz naše želje da zaista budemo potpuno ravnopravni, kao što smo i ovdje , 
naravno, u svemu u odlučivanju  o ravnopravni.  
 Ono što  vam želim najaviti je slijedeće.  
 Mi smo praktički donijeli Odluku, potrebo je obnoviti samo Povjerenstvo za 
ravnopravnost spolova.  Predložit ću  vam da predsjednica  Povjerenstva  bude naša 
podžupanica, gospoña Viviana Benussi, a vi  ćete iz  vaših  stranaka, odnosno s vaših lista, 
svi predložiti članice  tog  Povjerenstva i vi ćete onda i odlučiti i donijeti odluku tko  će  biti 
sve te članice  Povjerenstva. Mi želimo  da iz svake grupacije u ovoj  Skupštini budu prisutne 
kolegice u tom Povjerenstvu za ravnopravnost spolova. Naravno, gledat ćemo da taj omjer  
bude korektan u smislu pozicije i opozicije, ali  mislim da kada je ravnopravnost spolova  u 
pitanju  da imamo  apsolutno jednako mišljenje, jednaku  ideju, jednaku viziju, jednake 
potrebe.  
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 Prema tome kolegice Nevia, želim  vam najaviti da će gospoña  Viviana Benussi 
preuzeti voñenje Povjerenstva. Ona će vas i sazvati i onda ćete se dogovoriti na koji način će 
to Povjerenstvo raditi Inače, ono je radilo jako dobro od osnutka do danas, tako da očekujem 
da sve stranke i liste daju svoje kandidatkinje i  onda će one biti prihvaćene. Naravno, odluku  
ćete donijeti vi , ali  vjerujem da nećete imati nikakvih problema po tom pitanju  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem  gospodinu  Županu. 
 Na redu je koalicija  HSU -HSLS. 
 Riječ ima Ivica  Mikulčić.  
 
IVICA MIKULČIĆ : 
 
 Poštovani predsjedniče, Župane  sa suradnicima, dragi kolege i kolegice, gospoñe i 
gospodo ! 
 Imam dva pitanja. Moja pitanja  su malo prozaičnija. 
 Na moje prvo  pitanje  mogao bi  odgovoriti  Župan, ali dozvoljavam da  ga prebacite  i 
nekom drugom to pitanje , ali, recimo,  vama. 
 Moje je pitanje vezano na temu, koja je vjerojatno zasigurno osim aktualnih 
predsjedničkih izbora i  teške situacije u gospodarstvu , već dulje vrijeme u medijima, a i 
meñu  našim  grañanima je sigurno najvažnija. Svakako je riječ o NOVOJ GRIPI. Obzirom da 
i na našem području već ima  smrtnih  slučajeva, kao posljedica nove gripe, zanima me 
slijedeće: 

1. Kakvo je trenutačno stanje u Istri ? 
2. Da li smo jednako  spremni na području cijele Istre za epidemiju većih  razmjera ?  
3. Koje su to mjere već poduzete i koje se mjere poduzimaju  vezano za ovaj 

problem.  
4. Sigurno je da dolaze i maturalni izleti, turističke destinacije, Nova godina i sve ono 

vezano uz to, pa vi možete reći tko  želite odgovoriti.  
Moje drugo pitanje , iskoristit ću prisutnost gospodina Robi Zgrablića, ravnatelja  

ŽUC-a, da postavim  jedno vrlo  jednostavno pitanje.  
Putujući Istrom  vidio sam da signalizacija i označavanje državnih cesta je sasvim u 

redu i  vrlo su  korektne i dobre. No,  županijske  ceste, lokalne  ceste, su u takvom jednom 
katastrofalnom stanju neobilježenom. Neću brojiti primjere i  neću govoriti o primjerima, ja bih 
samo molio  gospodina Robi Zgrablića, da mi  odgovori što u budućnosti, u tom kratkom 
periodu, da ne govorim o 10 dana koliko predviña  zakona od saznanja, što planira učiniti  u 
narednom periodu po pitanju označavanja  vertikalne i horizontalne signalizacije  po  
županijskim  i lokalnim cestama. 

Hvala.  
 

DINO KOZLEVAC : 
 
Zahvaljujemo vijećniku Ivici Mikulčiću.  

 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Gospodine vijećniče, dijelim vaše mišljenje da je  zaista virus  H1N1 ono što je 
nekako najaktualnije na području zdravstva. Mogu  vam reći  da  imamo zaista kompletan 
uvid u situaciju. Ono  je, neću  reći  alarmantno,  jer nije alarmantno, ali  u situaciji smo da 
tjedno pratimo sve što se  zbiva. Do sada, prema saznanjima koja imamo, zabilježeno je  
negdje ispod  tisuću  slučajeva u Istri. Imali smo stožer, imali smo  jedan susret sa oko  200 
osoba  koje  su došle ovdje, baš ovdje u ovoj prostoriji, koji je vodio  kolega podžupan. Istra i 
stručni ljudi ozbiljno prate  svakodnevno situaciju, a mi dobivamo  tjedne informacije. Mi smo 
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spremni ako bi slučajno došlo do neke veće eksplozije, ali za sada nema naznaka da  će se 
to dogoditi, tako da ja ne želim slati nikakve umirujuće poruke, nego samo želim slati poruke 
ozbiljnosti i odgovornosti ljudi  koji se bave tim temama, otišavši  od mene, mojih  suradnika, 
kolege Grubišića i drugih  koji se bave tim temama. Istra se u tom kontekstu kvalitetno 
priprema, kao što smo često u mnogim  drugim situacijama.  
 Vezano za vaše drugo pitanje i tu se  želim složiti s  vama. Imamo problema sa time, 
ali kasnije će biti točka dnevnog reda, pa ćete imati prilike diskutirati o tome. Ne bih htio 
uzimati vremena. Naprosto sva pitanja mogu biti danas postavljena, ali  slažem se s vama da 
imamo problema, ne sa svima, ali s nekim lokalnim cestama imamo problema. Kolega Robi 
Zgrablić će kasnije govoriti o tome, pa  vjerujem da će vam pojasniti zašto je tome tako.  
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujemo gospodinu Županu.  

Jeste li zadovoljni odgovorom ? 
    
IVICA MIKULČIĆ :   
 
 Zahvaljujem   Županu  na pozitivnom i  optimističkom odgovoru. 
 Htio sam reći da imamo priliku čuti da se pojavila već jedna nova gripa u Holandiji i  
da mislim da stvari  treba gledati malo šire. 
 Ja sam zadovoljan vašim odgovorom na moje postavljeno pitanje, ali molio bih 
gospodina Robi Zgrablića, kada to bude na redu, da mi konkretno odgovori što misli poduzeti 
u kratkom periodu po pitanju koje sam postavio.  
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem. 
 Imate li potrebe odgovoriti !? 
 /I. Jakovčić : Nema/.  
 Sada je  na redu  Koalicija  SDP-ZELENI.  
 Riječ ima gospoña Lucija  Debeljuh.    
 
LUCIJA DEBELJUH : 

 
     Hvala lijepa.  
 Poštovani predsjedniče, kolegice i kolege, Župane, suradnici ! 
 Moje prvo pitanje  upućujem Županu. 

Prostorni problemi Glazbene škole u Puli poznati su i neću ovdje duljiti da ih 
obrazlažem, trebalo bi mnogo duže vremena, reći ću samo da  trenutno rade na  3 lokacije i 
da je to jedna od najuspješnijih škola u Republici Hrvatskoj i mislim da zaslužuje našu pažnju 
iz dana u dan. 

Pitanje je: do kuda  su stigli pregovori oko izgradnje  nove  glazbene škole u  Puli i što 
se u ovom trenutku dogaña na tu temu.     

I drugo moje pitanje  je: da li gospodine Župane imate informaciju  kada  će Hrvatske  
željeznice ili da li uopće razmišljaju  popraviti prugu Lupoglav – Štalije, koja je nakon  velikih  
kiša oštećena i preko  300  metara te pruge nije u funkciji. 

Evo, samo toliko, ako imate informaciju.  
Hvala lijepa.   

 
DINO KOZLEVAC : 

 
 Hvala kolegice  Lucija  Debeljuh.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
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IVAN JAKOV ČIĆ : 
 

Problem Glazbene škole u Puli zaista postoji, on je  realan. Želim se vama zahvaliti 
što ste  svojedobno utjecala i pomogla  da se  razriješi barem privremeno to pitanje. Mi  
vidimo  trajno rješenje koje je sada u  toku, koje  želimo  razriješiti, je da Glazbena škola 
dobije svoj poslovni prostor. Naša je ambicija da to  bude na  području budućeg sveučilišnog 
kampusa, gdje  će jednim dijelom sada, kao što znate, biti i Medicinska škola, jer i ona ima 
potrebe za radom dok se ne sagradi nova, tako očekujemo da ćemo Glazbenu školu 
razriješiti  na takav način. Vjerujem da će to biti  moguće. Moramo još neke detalje raščistiti 
sa Sveučilištem u Puli. Sveučilište u  Puli isto ima  ambicije na nekim zgradama, pa  moramo 
vidjeti kako ćemo zaista zadovoljiti sve interese, jer nam je stalo s jedne strane riješiti 
problem Glazbene škole, ali isto tako nam je stalo da Sveučilište ima sve mogućnosti  
razvoja. Zato će u tom kontekstu još neko vrijeme trebati, ali očito  neće to predugo potrajati. 
Možete računati da  će se problem Glazbene škole trajno riješiti.  

Što se tiče vašeg drugog pitanja, ja sam čisto saznao za taj problem odrona, urgirao  
sam, meñutim,  nadležni se  ne javljaju. Nikoga to ne zanima. To je malo  začuñujuće, 
moram  reći, meñutim, ja više od toga  ne mogu  napraviti. Ili da možda organiziramo još 
jednu akciju  Lupoglav – Štalije (Smijeh), pa da mi  krenemo prvi, a Franci da zajedno s 
nama počne pjevati svoje pjesme. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujemo. 
 Imate li  potrebu  za  dopunsko pitanje ?      

 /L. Debeljuh : Nemam/.  
 Dalje je na redu Koalicija  HDZ-HSS. 
 Riječ ima  vijećnik Marino Roce.  
 

MARINO ROCE : 
 
 Gospodine predsjedniče, gospodine Župane, kolegice i kolege ! 
 Pošto je  u više  navrata i za ovom govornicom i u javnosti i danas sam u medijima 
pročitao, pa i u  Saboru se govorilo, ističu se neke brojke o prihodovanju to jest koliko se iz 
Državnog  proračuna slijeva sredstava u Istarsku županiju, a koliko se  iz Istarske županije 
prihoduje sredstava, pa ona prva cifra, koja se često  spominje, je samo 3 puta manja samo  
od Ministarstva gospodarstva, koja redovito svake godine dolaze u Istru, najvećim dijelom tu 
dolazi subvencija za Uljanik. A i ona koliko se prihoduje ovdje, mislim da je jedno 20 %  
pretjerana, a i u tih, kada skinemo, ako se tu pridodaje i računa još otprilike  3,5 do  4 
milijarde trošarine na duhan, koji se vodi evidencija preko  Rovinja, ali ipak to nije doprinos  
nas iz Istre  samo, jer puše  možda više i mnogi drugi. Ja bih  volio da nam Župan iznese, 
ako ima podatke, kolike su te vrijednosti, jer  se ovdje, ne znam, da li iz neznanja ili iz čisto  
politikanstva, raspravlja se o ciframa koje nisu primjerene.    

 /I. Jakovčić : Tražim riječ./  
 

DINO  KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodine Roce. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 

IVAN JAKOV ČIĆ :  
 
 Gospodine vijećniče, hvala vam na ovom pitanju. 
 Ja ne znam  odgovoriti na vaše pitanje. 

Ali znate zašto ne znam odgovoriti na vaše pitanje ? 
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Jer ministar, gospodin Šuker, nikada nije htio dati podatke iz svog Ministarstva koliko 
Istra daje, koliko joj se uzima i koliko dobiva. Nikada ministar Šuker nije  htio dati  te podatke, 
a  tražio sam ih u nekoliko navrata, jer je očito, i to vi jako dobro znate,  da Istarska  županija, 
to je nažalost jedini podatak koji znam, prva  po svemu skoro, ali je zadnja po dobivenom 
novcu iz  Državnog proračuna od  1993. godine do danas. Neka vam  vama gospodin Šuker 
da te podatke, pa ih vi donesite ovdje, ali  neka vam te podatke da na  način  da stavi u 
tablicu  sve ostale  županije, pa da se vidi u kojoj je to  županiji  najviše  novaca išlo, a u koju 
je  najmanje novaca išlo, iz koje je  najviše novaca uzeti, a u koju je  županije najmanje 
novaca došlo. Nažalost, u  jednom i u drugom slučaju je to Istra. Grad Zagreb, naravno, je 
posebna tema, ali  kada bismo imali te podatke, onda  bismo vidjeli kako se Istra zapostavlja 
od   strane Državnog proračuna. Ja  te podatke načelno, naravno, imam, ali  precizne do 
zadnje kune nemam. Pa, oprostite, zar nije u redu  da Uljanik  dobije normalnu subvencije za 
razliku od milijarde bačenih novaca u poduzeće koje  samo želi  sačuvati ništa drugo, nego 
socijalni mir. Vi jako dobro znate, naša ostala brodogradilišta, pa ona  su sva  red bankrotom 
ili u  bankrotu, osim  Uljanika, a on  dobiva redovite subvencije, najnormalnije subvencije i 
nikakve druge pomoći, jer  je uspješan zahvaljujući politici koju  vodimo i vodili smo u  Puli i 
Istri.   Zahvaljujući toj politici uspješni. 
 Isto tako trošarine koje  se ubiru  od  Adrisa, a to je naša  tvornica, to je naša istarska 
uspješna  tvornica, pa nije ju je napravio nitko drugi  nego naši ljudi. I  ta tvornica posluje u 
Istri, njoj se uzimaju ogromna financijska  sredstva, ogroman novac, a što se vraća, što se 
vraća  Rovinju. Jedva smo uspjeli  dogovoriti da financiramo školu, jedva. Tko radi u toj 
tvornici ? Rade sposobni menadžeri i sposobni radnici, a što  dobivaju, ništa od  države.  
Milijarde kuna dolaze iz Istre u Državni proračun, do  10  milijardi negdje, pretpostavljam. To 
su neke procjene. Ali  što dolazi ? Pa vi znate što dolazi. Pa što nije u  redu  da se 
subvencionira  Istarski ipsilon. Svugdje su izgrañene  autoceste po Hrvatskoj, a Istarski 
ipsilon, sad se i tu hvalimo, sada se to  subvencionira, vidite,  Hrvatska  država daje za Istru  
za  Istarski ipsilon, a što je s drugim cestama i autocestama u Hrvatskoj. Dakle,  budimo si 
korektni! Vi znate da dajemo  najviše i  dobivamo najmanje. Vi to znate isto tako jako dobro i 
znate da to nije  pošteno i da to nije  pravilno. I vi to znate, jer ste i vi Istrijan i jako  dobro 
znate da je tome tako i da bi to trebalo mijenjati. Ja sam siguran da i vi intimno  želite da se 
to promijeni, jer  to nije pravilno., naročito zato što su  neka  vremena prošla, davna iza  nas, 
a danas ipak  želim to reći  i zato sam to rekao  kao informaciju, imamo  najavu  da će se 
naši vitalni projekti ipak  financirati, što  je velik  pomak, što moram reći  da  je veliki pomak,  
neovisno o tome što su to u odnosu na sve one novce  koja Istra daje u  Državni proračun, 
ustvari jako mali iznosi. Gotovo moramo  moliti  da nam se napravi  bolnica, a preko  nam je  
potrebna. Ja sam sretan što je  danas premijerka  otvorila jedno prelijepo rodilište u Splitu, ali 
jedva čekam da otvorimo našu novu  bolnicu, i ja se nadam da obećanja  neće biti  samo  
ludom radovanje, nego da  će obećanje zaista  biti ispunjeno. I  onda neka se povećaju i ta 
davanja iz Državnog proračuna Istre. Ja se nadam da će i novi  državni tajnik svjestan tih 
problema  koje imamo pomoći  svemu  tome, a i vi osobno možete puno pomoći kao čelni  
čovjek stranke na  vlasti u Hrvatskoj.  Ja očekujem od vas da vi učinite  sve da promijenimo  
te odnose i da država daje više Istri, a uzima manje.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem  gospodinu  Županu.  
 Gospodine Roce izvolite, imate riječ.  
 
MARINO ROCE : 
 
 Apsolutno se slažemo da  može i treba više, ali decidirano ono što sam    rekao, a 
spominjalo se  60.000.000,00 kuna,  vrlo je  bezobrazno, a ovdje   za ovom govornicom je to 
više puta govoreno. I  ono što je, je   malo, slažem se.  S druge  strane vezno za  trošarina 
morat ćemo uvažiti da se taj dio  ne uzima tvornici  duhana, ni Adrisu, da su  trošarine jedan 
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vid  prihodovanja sa strane  države  koji  Adris  nema, Adris  samo to provodi, ali nije  to 
prihod  Adrisa. To je ipak prihod od svih pušača.  
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine  Župane imate pravo  na dopunski odgovor u  trajanju od dvije minute.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 60.000.000,00 kuna  je  60.000.000,00 kuna, a koliko je to malo za Državni proračun 
od preko 100 milijardi kuna ne  treba posebno  reći, a vi znate koliko se  novaca  daje  za 
Ipsilon i znate da se na kraju to svedena na par stotina milijuna  kuna. I znate da je  zaista 
mizeran novac koji dobivamo.   
 Što se tiče trošarina,  mislim da bismo  mogli da to zajednički napravimo,  dati 
prijedlog da dio trošarina ostane na području  gdje se  originalno proizvodi stvaraju. Ja  
mislim da  bi  to bio jedan vrlo, vrlo dobar prijedlog i da bismo na taj način razriješili probleme  
odnosa izmeñu Istre i Zagreba, kada bi samo dio trošarina, što bi bilo pošteno,  ostalo  na 
području gdje  se proizvodi stvaraju, pa  neka tamo  gdje se stvaraju  neki proizvodi ostanu 
trošarine u tim drugim  županijama. Na primjer, kao što  znate, to su alkoholna pića itd. Ja  
mislim da bi upravo pitanje trošarine moglo nas nekako povezati  IDS i HDZ-e , ako hoćete, 
pa da ostane više šoldi  u Istri  nego   ča sada gredu ča. /Glas :A i gospodu iz Ladonje bih 
pozvao/.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Kako gre vrime će svakakvih prijedlozi padati. 
 Na redu je Klub  vijećnika  IDS-HNS. 
 Riječ ima vijećnik  Marin Grgeta. 
 
MARIN GRGETA : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine Župane sa suradnicima, kolegice i 
kolege vijećnici ! 
 Prvo moje  pitanje  je upućeno gospodinu  Županu, a vezano je za  situaciju oko 
nabavke  sadnica za  naše poljoprivrednike. Vidjeli smo u prvom  čitanju našeg Županijskog 
proračuna da je bilo predviñeno  625.000,00 kuna za  2010. godinu za  nabavku sadnica, 
dok po amandmanima, odnosno po prijedlozima sa sjednica  naših Županijskih odbora 
vezano za amandmane, nazire se da je pronañeno drugo  rješenje. da će poduzeće MIH  
podignuti kredit vezano za nabavku tih sadnica i da će se u biti taj  trošak rasporediti na 
nekoliko  godina. 
 Moje je pitanje: kako se mogu u taj, uvjetno  rečeno, novi  sustav uključiti općine i 
gradovi, koji  takoñer sufinanciraju u trećini te sadnice i komu  se mogu u biti javiti za  
tehničku pomoć. Znamo da je niz općina i gradova  već donijelo proračune, a jedan velik dio 
proračuna je pred donošenjem, pa  možda još ima  vremena da se korigiraju te stavke i da 
se možda  nañe načina da se ta sredstva preraspodjele za neke druge potrebe i funkcije.  
 I  drugo potpitanje u  okviru ovog pitanja: da li će biti ikakvih promjena vezano za 
krajnje korisnike sadnica naših istarskih poljoprivrednika.  

Osim ovog  pitanja, imao bih  jedan kratki prijedlog, puno kraći nego kolega Vlado 
Ivetić, - da ne ispada da uvijek samo iz redova opozicije dolaze slični prijedlozi, - u biti bih 
proširio prijedlog Ladonje sa  nekoliko  točaka. 

Prvi  moj prijedlog je da odreñene velike turističke tvrtke u Istri počnu plaćati  račune 
za zakup turističkog zemljišta. To nije ono zemljište koje je sporno, već  zemljište na koji su 
uknjižene jedinice lokalne samouprave i na taj način daju jedan dobar imput tim općinama i 
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gradovima. Samo u jednom malom Vrsaru je to 6 milijuna kuna godišnje, a u Vrsaru  se  sa 6 
milijuna kuna godišnje  može zaista  puno toga napraviti. 

I kada već objedinjavamo javnu nabavu svih  jedinica lokalne samouprave i  županije, 
zašto ne bismo javnu nabavu objedinili sa velikim firmama, što bi donijelo dodatne 
pogodnosti, ekonomika  razmjera bi puno  bolje funkcionirala. Isto tako bi, recimo, i stručne 
službe tih  velikih firmi možda mogle obavljati i neke  poslove za  županiju,  za naše  općine  i  
gradove, po mogućnosti pro bono, što bi isto donijelo velike uštede. I  kada sve to skupa 
zbrojimo za tri i pol godine, umjesto izbora  bismo mogli imati jednu veliku skupštinu  
dioničara, pa bi na primjer Ladonja i  gospodin Plinio  Cuccurin imali  puno veću  šansu za 
doći na  vlast u Istri, nego što  će je imati  na političkim izborima. 

Hvala.  
 

DINO KOZLEVAC :  
 
Poštovane  kolege i kolegice !       

 Molim vas, sada sam tolerirao i poziciji  ono isto što je prije napravila opozicija, a  bila 
je predmet reakcija. Sada smo  0:0. Od sada dalje  će biti kako  ću ja !  
 Ja vas molim i u pitanjima i u prijedlozima da poštujemo razinu  funkcionalnosti i 
produktivnost. Prema tome  da Županu postavljamo pitanja. 
 Gospodine  Župane izvolite, imate riječ.    
 
IVAN JAKOV ČIĆ :  
 
 Poštovane kolegice i kolege ! 
 Današnji Proračun će, kao što sam rekao i kod  mandatnog programa, igrati  veliku 
ulogu i u  nekim  drugim politikama, a na primjer politika  ruralnog  razvoja Istre, odnosno 
konkretno u ovom slučaju poljoprivrede. Uz to  želim naglasi, prvo i najvažnije, za  naše 
poljoprivrednike se ništa mijenjati  neće. Dakle, oni  će i dalje imati  u narednoj  godini one 
sve subvencije i  one sve povoljnosti koje smo kreirali zadnjih desetljeća. Nažalost, s jedne  
strane, koliko  god  je ulazak, naravno,  u  Europsku uniju jedan povijesni  posao,  kojeg 
ćemo, nadam se, i  to u ovom mandatu ove Skupštine  bi se to trebalo dogoditi. S druge  
strane to nosi neke probleme. U ovom slučaju odgovarajući zakon o  takozvanim 
subvencijama, - da pojednostavnim naziv zakona, - predviña ukidanje i lokalnih  subvencija, 
da bi možda gledateljicama i gledateljima bilo  jasnije zašto je to  vaš pitanje, jer zakon   
predviña zbog upravo ulaska  Hrvatske u  Europsku uniju, ukidanje  lokalnih  subvencija na  
nekim  područjima, i u tom kontekstu mi smo se  odlučili da preko  županijske  tvrtke u  100%  
vlasništvu Županije, tvrtke  MIH  d.o.o. iz  Poreča, razriješimo to pitanje  Proračuna, pa  smo 
tako lakše mogli prihvatiti i neke vaše amandmane i tvrtka MIH d.o.o. će dignuti kredit koji  će 
onda otplaćivati i otplaćivat ćemo ga mi zajedno iz  Proračuna   narednih godina, ali  će nam 
biti puno lakše.  Time  smo ustvari nastavili  jednu  politiku i nastavit ćemo je, koliko god  
dugo budemo mogli, ali u svakom  slučaju  našim poljoprivrednicima se mijenjati ništa  neće  
naredne godine. 
 Što se tiče  općina i gradova, čim ovaj Proračun bude  usvojen, to znači večeras, 
sutra će oni dobiti obavijest o tome što  ćemo mi  napraviti, jer ponovno  bih  ja  prejudicirao  
vaše odluke, a to nisam radio, niti namjeravam nikada raditi, ali ono što je važno za naglasiti, 
sve te naše općine i gradovi  koji su do sada sudjelovali u ovom programu subvencioniranja 
sadnica, imaju proračunske stavke u svojim proračunima. Neki su ih smanjili, jer  
jednostavno proračuni su manji, pa su smanjili te stavke, i mi ćemo u suradnji s našim 
općinama i gradovima s kojima imamo, naravno, odličnu suradnju, napraviti konkretan 
dogovor  nakon što oni usvoje svoje  proračune, mi  ćemo usvojiti naš Proračun i onda ćemo  
vidjeti na koji  način ćemo  2010. godinu, koja je na  kraju krajeva zadnja godina, kako  ćemo 
prebroditi taj problem.  Mislim da će to biti uspješno, kao što je  ukupan program, naročito 
naših sadnica za  vinovu lozu i  za masline, kao što je bio uspješan svih ovih godina, uvjeren 
sam da  ćemo ga uspješno zaključiti za  2010. godinu. 
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DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala  gospodinu  Županu. 
 Imate li potrebu  za  naknadnu  dopunu  vašeg pitanje ? 
 /M. Grgeta : Nemam /. 
 Hvala.  

 Na redu je klub  Nezavisnih vijećnika NLPC. 
 Riječ ima  vijećnik  Viktor  Krapljanov.  

 Imate pravo na  dvije minute. Sve upozoravam. 
 
VIKTOR  KRAPLJANOV : 
 
 Moram brzo pričati.  
 Gospodine predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolege vijećnice i vijećnici !. 
 Ima dva pitanja za  Župana. 
 Prvo pitanje  je vezano  za  Srednju  školu u  Umagu. 
 S obzirom na veličinu Grada jedini smo  koji nemamo  srednju  školu. Veliki su izdaci  
za  transport, cirka 1.700.000,00 kuna. Grad Umag pomaže  sa oko 500.000,00  kuna. Da li 
je predviñeno, pretpostavljam da je, ali  kada  gradnja  srednje škole. Predlažem  da se da 
neki odgovor u smislu kada bi  to moglo biti u   nekakvom planu. Pretpostavljam da bi  Grad 
Umag djelomično bio partner tom projektu. Pričamo o tome da su  srednje  škole u 
nadležnosti  županije. 

Drugo pitanje. 
 Što je s natječajnom dokumentacijom za  koncesiju za distribuciju plina za  područje  
sjeverne Istre. Zadnji puta ste rekli da se čeka odluka vezano za natječaj to jest s Agencijom  
za privatno – javno partnerstvo s Ministarstvom  gospodarstva. Kako ste pohvalili Plinacro da  
sve radi po planu, te  da će do  kraja godine biti završen plinovod,  što je po meni najteži dio 
posla, ne bih  htio  da zapne negdje tako velik posao  na  možda ne odrañenoj administraciji, 
jer kako  smo u nekim  medijima  čitali da je zahtjev tek u  Agenciju stigao  nedavno. Dakle, 
na datum  zadnje  sjednice  Skupštine Istarske županije.  
 Hvala.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala  gospodine Krapljanov. Vrlo korektno, dvije  minute. 
 Izvolite gospodine Župane, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Svatko kada doñe za ovom govornicom  bi najradije govorio samo lijepe vijesti našim  
grañanima, onima koji nas slušaju i gledaju, ali netko treba donositi i loše vijesti, jer ako se 
govori istina  onda  možda loša  vijest možda neće postati dobra  vijest, ali barem  će biti 
istina. I u ovom  trenutku mi  vam ne možemo   ništa  konkretno odgovoriti  na to da Umag, 
kao veliki grad, bi trebao imati srednju školu  i potrebno je da ima  srednju  školu. Mi  u ovom  
trenutku vam ne možemo  odgovoriti konkretno  na to pitanje i obećati da će to biti te i te 
godine zbog niza problema koje vi  sam na kraju  krajeva znate, koje znaju  i  grañani i 
grañanke Umaga. Buje će do daljnjega biti  grad u  koji  će se dolaziti u srednju  školu i mi od 
toga u ovom trenutku  ne možemo pobjeći. To će biti  tako. Ja  se osjećam da bi bilo bolje 
meni  kada bih  rekao nešto drugo, pa čak kada bih možda dao neku nadu, ali ja  lažne nade 
sijati  neću, niti probleme koje imamo stavljati pod tepih i zaboravljati  na njih,  niti lažne nade 
sijati. U ovom trenutku mi  nemamo  niti financijske  snage, ali niti  konkretne mogućnosti da 
vam odgovorim na to pitanje da ćemo mi vrlo brzo riješiti problem srednje  škole. Srednja  
škola će se do daljnjega za grañane Bujištine pohoditi u Bujama ili i u Poreču, naravno, ali  to 
je sada pitanje struke, škole itd. To je nešto drugo, ali  generalno govoreći   za Bujištinu to  
će i dalje biti na podruju Grada Buje.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
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 I drugo  vaše pitanje, odgovor  koji  ću vam dati je  slijedeće.  Na zadnjoj sjednici 
Skupštine  Istarske županije, da podsjetim svih, sam dao odgovor da čekamo svaki  čas 
mišljenje nadležnog Ministarstva gospodarstva, Agencije  za javno-privatno partnerstvo itd., 
o onome što želimo učiniti po tom našem natječaju. Mi nemamo to mišljenje. Gospodin 
Valerio Drandić svaki dan razgovara  s njima i mi još uvijek  nemamo to mišljenje. Evo, prvi 
zadatak novog  državnog tajnika, kolega Drandić, trebao i biti upravo  to  da napokon  se  
izboksa to mišljenje, da administracija da taj papir  van. Ja  vam moram reći  da mi  to 
mišljenje nismo dobili, ne možemo ga dobiti, da li nas netko pravi ludim, možda da, da li  
netko to namjerno radi da bi Jakovčić trpio političke  štete, možda da, možda ne, ne znam, ali  
je  činjenica  da papir nemamo. I  ja vam ne mogu obećati da ćemo mi moći ispoštovati ritam 
Plinacroa samo zbog nekih ludih glava. I to je  činjenica. I što  da mi radimo onda !? To je 
takva jedna idiotska, oprostite na izrazu, situacija u kojoj se nalazimo. Kolega Valerio 
Drandić je već, neću  reći  poludio, ali skoro poludio u  komunikaciji sa  svima onima s kojima  
treba  komunicirati da bi  došao do toga papira i  do dana današnjeg mi nismo dobili nikakav 
vjerodostojan papir od strane onih  koji su nam ga trebali poslati. I netko  će morati biti 
odgovoran za  to što se dešava ovdje. Netko  će morati biti odgovoran u ovoj državi za  
činjenicu  da je Plinacro ispunio svoje obveze, ispunjava ih u rokovima, a netko se igra 
administracije i   ne želi  nam omogućiti  da i mi  izdamo natječaj i da krenemo u posao. Ja 
vam mogu  samo to  reći, rado bih vam rekao nešto drugo, ali  istina je to što sam rekao i  na 
početku,  da je bolje govoriti  istinu, pa će onda možda i neka loša vijest barem  biti  istina, a 
ostat će loša vijest, naravno.        
 Hvala.  
 /Glas : Neće dati neki portal/. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala.  
 Gospodine Krapljanov izvolite, imate riječ.  
 
VIKTOR KRAPLJANOV : 
 
 Vezano na prvu točku ja bih samo  rekao da se značajna sredstva troše na te  
transporte. To je jedan dio koji bi se  možda mogao utrošiti, dakle,  ono što financiraju grad i 
roditelji, možda bi se  to moglo utrošiti  jednog  dana u  nekakvo partnerstvo sa županijom za  
školu.  
 A vezano za ovaj drugi dio, ja osobno ne pišem portale. Naravno  da  sam to pročitao, 
jer je bilo i moje ime spomenuto, i onda bih samo htio da se javno zna  tko je kriv. I  ta 
Agencija ima neko  ime  i prezime,  neka se  kaže javno kaže «zašto ti to nisi napravio». 
Ništa više. 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Imate li  potrebe da uzmete riječ.  
 /I. Jakovčić : Nema/. 
 Dalje je na redu  Klub vijećnika IDS-HNS.  
 Ne javlja  nitko.  
 Dalje je na  redu Klub vijećnika  HSU-HSLS. 
 Riječ ima Zdenko Pliško.  
 
ZDENKO PLIŠKO : 
 
 Gospodine predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege ! 
 Ja imam jedno dosta  kratko pitanje, samo jedno pitanje ću postaviti večeras. 
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 Pitanje je  uvala Blaz.  
 Zašto uvala  Blaz ? 
 Zašto  to pitam ?  

To je kraj  za koji me veže djetinjstvo i nisam sretan što u dnevnom listu  čitam da 
tamo netko  bez znanja javnosti ima nekakve planove. Želio bih znati što se to tamo  dogaña 
iz više  razloga. Jedan od razloga je, reći ću  malo detaljnije, da upoznam kolege, da je to 
kraj u kojem  imamo velike zalihe kvalitetne pitke vode, da su kvaliteta i količine te vode  već 
davna provjerene i da su postojali već planovi za izradu magistralnog vodovoda iz toga  
područja. To je jedan od razloga. 

Drugi  razlog je način na koji se to radi, a asocira me na  područje na kojem danas 
živim, a to je Grad Vodnjan, podsjeća me na Dragoneru i  Porto Morić, kada su  takoñer na 
sličan način  neki tamo šetali i kasnije se dogodilo ono  što  danas trpimo, ako ništa drugo, 
materijalno. 

Slijedeći  razlog je što je to nedirnuti dio istarske obale u potpunosti nedirnut skroz od  
kamenoloma  za koji se  Rakljanci bore da se dovede u  nekakve okvire i da ne ometa rad, 
pa  se  sve do ušća rijeke Raše. Mislim da  ne bi to nikako  mogla biti  mogućnost, zapravo  
uopće ostaviti mogućnost da jedna manja grupa ili možda Barbanština, jer je to dodirna zona 
i sa Općinom Marčana, pa  mislim da su  interesi mnogo širi, da su interesi, zapravo, ne 
samo  županije, nego da su i  nacionalni interesi, jer se radi o zalihama pitke vode i da je  
ona nešto zašto se, pogotovo navedeni investitori, uz  pratnju  načelnika Općine Barban, 
dolaze iz dijela koji znaju puno, puno kvalitetnije cijeniti kvalitetnu vodu, nego što mi sami  
znamo, koju imama, i  mislim da bi  trebalo za sada nekoga  na izvjestan način stopati i  neka 
sačeka dok se ne izrade ili dok  svi  ne shvatimo  koje  bogatstvo to  tamo  imamo.  

Molio bih  Župana samo da mi , ako ima ikakve informacije, ukratko kaže nešto o 
tome, ukoliko  ne, ja bih  želio  da , ono što sam rekao, stopa  ove koje  sam spomenuo,  do 
vremena koje je  potrebno da vidimo što s time dalje. 

Hvala lijepa.     
      
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala kolega Pliško. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Evo, poštovani vijećniče ! 
 Ja ću  vam dati, ja se  nada ovaj put, jednu dobru informaciju, povoljnu informaciju. 
Naša  županijska uprava, Natura Histrica, stavit će pod zaštitu sve ono što je  krajobrazno i 
na drugi način vrijedno u uvali  Blaz. Prema tome u tom kontekstu računajte i molim vas da 
se i osobno, već kada vam je stalo  do toga, upoznate se sa planovima Nature  Histrice 
Možete ih  posjetiti i porazgovarati  sa našim zaposlenicima u toj ustanovi i oni  će vam dati 
sigurno kompletnu  informaciju.  

Što se tiče mogućnosti da u  nekim drugim dijelovima šireg područja doñe do neke 
turističke  investicije, koliko sam  shvatio od strane načelnika Općine Barban, molim da ne 
optužujemo nikoga unaprijed, nego da odete do  gospodina načelnika, on  je dobio  veliko 
povjerenje svojih sumještana. i  da porazgovarate s njim. Ja sam napravio veliku grešku 
kada  nisam  lupio šakom o stol kada je dolazio Rockwool u Istru. Ja se sjećam te svoje 
velike  greške, ja sam trebao učiniti sve da taj Rockwool  ne doñe u Istru. Meñutim, nemojte  
tražiti od  mene da, kada govorimo o turističkim  naseljima ili  o turističkim investicijama, 
hotelskim investicijama ili  o nečemu  sličnome, odmah  apriori nekoga optužujemo. Mislim 
da nije korektno načelnika  Barbana povezivati s nekim lošim stvarima koje su se dešavale 
na  području Općine Vodnjana prije, ne znam, koliko godina.  

Prema tome, ja  predlažem da se vi  osobno informirate, da porazgovarate sa načelnikom 
Općine Barbana. Ja ću  ga zamoliti  da vas primi, kao  županijskog  vijećnika, i da se 
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upoznate sa njihovim namjerama i  ako  vi i tada budete smatrali da te namjere nisu 
korektne, onda ćemo porazgovarati i vidjeti realno o čemu  se zaista radi. 

 Važno je istaknuti da će uvala  Blaz biti dio  našeg poslovanja Nature  Histrice, naše 
ustanove za zaštitu prirode i molim da se obratite i njima.      
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodinu  Županu. 
 Gospodine Pliško imate li potrebu uzeti riječ ? 
 /Z. Pliško : Nema /.  
 Zahvaljujem.  
 U ime Kluba  vijećnika  SDP-ZELENI, riječ ima  vijećnik Josip  Anton Rupnik.  
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Hvala. 
 Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine Župane sa suradnicima, kolegice i 
kolege, cijenjeni predstavnici  medija. 
 Ja bih imao  dva pitanja. 
 Prvo pitanje. 
 Mene interesira, zapravo nas  u  vrhu, naročito  naše prijatelje iz područja Općine 
Pićan i Kršana, interesira : da li su nadležna tijela u  županiji informirana  da su Hrvatske 
vode izradile stručno mišljenje o donošenju Odluke o  dodjeli koncesije  za zahvaćanje voda  
radi korištenja u proizvodnom postupku  tvornice  Rockwool. Na osnovi takvog  mišljenja  
Ministarstvo poljoprivrede izdalo je koncesiju 4. lipnja ove godine, - iako sam ja imao još prije 
toga rješenje od  Ministarstva da su  odbili izdavanja koncesije, mala suprotnost, - tvornici  
da koristi vodu iz bušotina koje su napravili u prostoru  tvornice. Koliko  smo   informirani 
predstavnici Općine Pićan o tome  nemaju pojma i malo nas sve zajedno  čudi kako  se opet  
nešto  dešava van znanja, zapravo iza  leña samih mještana i grañana.  
 Drugo pitanje. 
 Kako ste  svi informirani Hrvatski  fond za  privatizaciju, što je  malo  čudnovato, 
zatražilo je, odnosno  zahtijevalo  je da  se izda lokacijska dozvola za izgradnju  pristupne 
prometnice tvornici  Rokcwool u  Općini  Pićan. Takav zahtjev je bio upućeno Odsjeku za 
prostorno ureñenje i gradnju Labin, i kako smo mi  informirani, navedeni Odsjek  nije izdao  
takvu  dozvolu, pa  me interesira , a interesira i grañane, da li  će  Istarska  županija ostati 
dodijeljena takvom  jednom svojem  zahtjevu i  neće dopustiti da  netko utječe i da mijenja 
takav stav, kao što je izašao u javnosti. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala gospodin Rupnik. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovani  gospodine  Rupnik ! 
 Dozvolite mi da vas najprije informiram da sam ove  subote  više od dva  sata bio  sa 
grañanima Pićanštine, s predsjednikom  njihovog  Općinskog odbora za  praćenje rada 
tvornice  Rockwool i sa nekim njihovim vijećnicama i  vijećnicima, da sada ne nabrajam sva 
imena,  i  detaljno se upoznao sa njihovim  razmišljanjima o radu tvornice  Rockwool i o 
onečišćenju kojega tvornica  proizvodi  štetno za okoliš, a još gore štetno za zdravlje  ljudi 
koji  žive oko tvornice.    
 Rockwool  je  nesretno, nažalost, došao u Istru stjecajem raznoraznih okolnosti i  ne 
ponaša  se kako treba. Ta tvornica  šteti okolišu i zdravlju  naših  grañana i tako  ćemo se 
ponašati prema njima. Računajte da mi  nećemo izdati dozvolu za spomenutu cestu. To 
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može učiniti  netko drugi, ali  mi  nećemo to  napraviti, jer želimo i  na taj  način pokazati  što 
mislimo o ponašanju tih investitora. Načelno su, naravno, strana ulaganja  dobrodošla, jer 
otvaraju nova  radna mjesta, raste društveno brutto proizvod ili brutto domaći proizvod. Sve 
je to u redu, ali na ovaj  način na koji je učinjena ova investicija, ovo prelazi sve mjere 
poštenog poslovanja. 
 Ja sam  samo   nešto  saznao za ovu  odluku  Hrvatskih voda, jer naravno  da nam 
rade iza  leña i ne žele nam govoriti što čine. Odbio sam  ići u  tvornicu kamene  vune 
Rockwool u  Pićnu. Dobio sam nekoliko puta poziv   da odem u tvornicu, odbio sam otići u  
tvornicu i eventualno  ću otići jedino ako uz mene  budu svi oni  koji  trebaju biti, a to je  dio 
predstavnika grañana, članovi tog  Odbora, načelnik Općine Pićan itd., itd. itd. Neće nam biti 
lako zatvoriti tu tvornicu, ali  ćemo je morati natjerati  da radi kako treba, jer inače ćemo je 
stvarno zatvoriti, ali  neće nam biti  lako. 

  Želim naglasiti da je Istarska  županija odlučila angažirati u suradnji s Općinom  Pićan 
jak  odvjetnički tim. Želim naglasiti da ćemo u suradnji s Vatrogasnom  zajednicom Istarske  
županije upravo zbog  opasnosti od   požara ili bilo čega drugoga u toj  dolini imati monitoring 
svega  što se zbiva u toj dolini. I moram reći  da ćemo  učiniti  sve da tu tvornicu spriječimo u 
onome što ona danas čini, a ne čini dobro. Čak i neke minimalne stvari koje bi trebali učiniti 
za sada nema naznake da će učiniti, kao što je na primjer zatvoriti skladište gotovih 
proizvoda kamene vune, jer kada puhne jači vjetar onda kamena vuna u  česticama se 
raspršuje po čitavoj  dolini, pa  kada bi bili barem toliko pametni da zatvore i da naprave 
zatvoreno  skladište, ni to nisu pametni  napraviti, a da o drugim  temama i o drugim  
stvarima večeras bolje da ni ne   govorim. U  svakom slučaju  računajte na to. Ako je vaše 
pitanje, a bilo je, da li će Istarska županija ostati dosljedna u obrani interesa grañana 
Pićanštine, moji je odgovor da, mi ćemo ostati dosljedni i insistirat ćemo na tome da 
odgovarajuća Ministarstva pažljivije ubuduće rade i da , pogotovo kada je u pitanju daljnji rad 
tvornice, očekujem više savezništva sa nadležnim Ministarstava i više senzibiliteta 
Ministarstva okoliša. Očekujem to, jer po mom  dubokom uvjerenju, informacije koje kreću  
prema Ministarstvu okoliša nisu točne. Ne želi se vidjeti ono što se običnim očima može 
vidjeti, a to  su  plavičasti dimovi koji izlaze iz tvornice, pa onda nekada crvenkasti dimovi, jer 
ja  sam ih ja  vidio, puno  puta sam  bio bez da sam ikome rekao išao pogledati  što se zbiva 
u Pićanskoj dolini, kada mi je  jedan dobar poznanik  s kojim se već dugo družim, a stanuje  
relativno  blizu tvornice, svega kilometar i pol zračne  linije od tvornice, kada mi  dojavi, kada 
ja uspijem stići, onda idem na lice mjesta vidjeti što se  zbiva. I grañani u ovom  slučaju imaju 
pravo. Meni je  žao  za zaposlenike u tvornici, jer  naravno njima je itekako, naročito u ova  
krizna vremena, stalo  do posla, do kruha,  jer nije lako naći posao, ali  želim naglasiti da  
grañani s kojim sam razgovarao ove subote, grañani Pićanštine, i ne samo iz  Pićna, nego iz  
drugih okolnih općina, su u pravu. Rockwool  nanosi štetu Istri, štetu zdravlju i okolišu i to  
netko mora  reći. Ja sam to  govorio u nizu navrata, govorit ću  i ubuduće i želim s time 
postići to da  to doñe do ušiju onih  koji odlučuju i  nadam se da će se to i dogoditi.  
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujemo gospodinu  Županu. 
 Gospodine Rupnik imate pravo na minutu. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Hvala.  
 Ja se zahvaljujem gospodinu Županu. 
 Ja sam već  dao obećanje mještanima, grañanima, jer  imam sada svaki dan sada  
bezbroj pitanja  nakon presude koja je donesena u petak od strane Općinskog  suda u Puli, 
što  će biti od  županije, županijskih  vijećnika, ali ono što je sada vrlo problematično je  
slijedeće. Prije godinu dana mi  smo ovdje donijeli  neke zaključke i ti zaključci su otišli 
prema Zagrebu. Naša  stranka je poslala otvoreno pismo Vladi RH. Moram reći da Vlada je 
ekspresno odgovorila. Zahvaljujem predsjednici Vlade što je utjecala na to, ali Ministarstva 
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koja su bila dužna dati odgovore po odreñenim konkretnim pitanjima, odgovorilo je  samo  
Ministarstvo gospodarstva. Mi smo odmah  vratili  natrag Vladi odgovor da nisu odgovorili 
ono što mi tražimo. I prije par dana je odgovorilo Ministarstvo poljoprivrede, što je mene 
začudilo, da  su oni izdali koncesiju za  vodu. Ja sam zvao gospodu iz Općine i oni kažu da 
nemaju pojma, da čak nisu našli ni u  Službenim novinama da je ta dozvola  izdana, a ja  
imam  dokument od  gospodina Čobankovića koji je potpisao  da nisu  dozvolili dati koncesiju 
i da ne namjeravaju dati koncesiju, pa me malo  čudilo što se to sada desilo. 
 Hvala u ime  mještanima i  grañanima. Znate i sami,  problem je , kao što znate i  
sami, daleko veći , a mislim da bi i  županija  trebala pokrenuti  i tražiti odgovornost zašto 
gospoda nisu dala odgovore na zaključke koja je  Županijska  skupština  donijela i  uputila 
takva  zahtjeve za dobivanje odgovora. Evo, sada je prošla  godina dana. 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala gospodinu  Rupniku.  
 Gospodine Župane želite uzeti  riječ ? 
    /I. Jakovčić : Ne treba/.  
 Nema potrebe.  
 Poštovane kolegice i kolege, egregie signore e signori, završili smo sa pitanjima i 
prijedlozima. 
 Moram vam reći da smo bili  tolerantni jednu minutu. 
 Slijedeći puta na redu su prvi za postavljanje vijećničkih pitanja: Koalicija  HSU-
HSLS..  
 

AD - 3 
               a.   Prijedlog Prora čuna Istarske županije za 2010. 
         godinu 

 b.  Prijedlog Odluke o izvršavanju Prora čuna Istarske 
      županije za  2010. godinu 
 c.  Prijedlog Projekcije Prora čuna za 2010., 2011. i 2012. 

           godinu 
 

Predsjednik  DINO KOZLEVAC ,  naglašava da je  opća rasprava  o Proračunu 
održana na 6. sjednici Skupštine Istarske županije i da su do dogovorenog  roka  dostavljeni 
amandmani na Prijedlog Proračuna Istarske  županije  za  2010. godinu, na koje  se 
predlagač Proračuna, Župan  IVAN JAKOVČIĆ,  očitovao kako slijedi  
 1.1.Amandman vije ćnice Lucije Debeljuh 

Amandmanom se  predlaže stvaranje jednog centra za sakralnu  baštinu, sasvim  
konkretno govoreći u Vodnjanu, za što kvalitetnije očuvanje  mumija. Ujedno se sa 
biskupijom  razgovara  kako otvoriti i jedan muzej sakralne baštine u Istri  o  čemu se 
pokušava naći rješenje sa Gradom Porečom da bi  se  blizu Eufrazijane, Vergotinijeva  
palača, jednog  dana  pretvorila u muzej sakralne baštine. 

Sredstva za realizaciju amandmana vijećnice Lucije Debeljuh su uračunata, već 
postoje u Proračunu, u  Upravnom odjelu za kulturu, pa u tom kontekstu  taj amandman je 
već na neki način prihvaćen, jer postoji u Upravnom odjelu. 

 
1.2. Amandman  IDS-HNS-SDP-ZELENI 
Amandman  ide za tim da se podigne potpora tekuće donacije za Opću bolnicu u Puli 

za 400.000,00 kuna, koji predlagač prihvaća  
Iz sredstava rekonstrukcija i ureñenje  prostora  zgrade Admiraliteta u Puli  oduzeti će 

se  dio sredstava, kao i jedan dio sredstava za   subvencije, kada su u pitanju  nabavka 
sadnica, jer se to pitanje rješava na drugi  način. 

 
1.3. Amandman vije ćnice Eveline Biasiol – Brklja čić - Koalicija  HSU i HSLS, 
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 Amandman se prihvaća  na način da će se  za  potrebe  socijalno-zdravstvene 
zaštite i unapreñenja kvaliteta života starijih osoba od  postojećih 1.250.000,00 kuna  u  
Proračunu, iznos povećati za još  200.000,00 kuna, pa će  novi plan  iznositi 1.450.000,00 
kuna. 

 Smanjit će se dio  sredstava za neke potrebe koje su često pod lupom kritike, kao što 
je zajednička prezentacija,  troškovi telefon, pošte, prijevoza,  obilježavanje obljetnice  
Istarske županije 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 
1.4 Amandmani Nezavisne liste Plinio  Cuccurin. 
Amandman br. 1 
Amandman  se prihvaća na način da će se  za  potrebe  ISAP-a. održavanja  

Meñunarodnog sajma pršuta u Tinjanu  odvojiti  100.000,00 kuna. Iznos će biti  ugrañen  u 
programima u poljoprivredi.  

Amandman broj 2  
Amandman ide za tim da se za  70.000,00 kuna povećaju sredstva za   Zvjezdarnicu 

Višnjan. 
Amandman se  prihvaćen na način da će se za Zvjezdarnicu Višnjan povećava iznos 

za   70.000,00 kuna  i novi će plan  iznositi 200.000,00 kuna.   
Amandman br. 3 
Amandman br 3 se želi omogućiti  više  medijske eksponiranosti  Skupštine Istarske 

županije, što je dobro da grañani  Istre , prvenstveno putem NIT-a, koja  prenosi u cijelosti 
sjednice Skupštine Istarske  županije, mogu vidjeti  tko je tko u  Skupštini, tko  zastupa  koje 
ideje i na  koji  način 

 Amandman se prihvaćamo na način da se za  elektronske  medije iz  stavke 
Kabineta  Župana, posebno namijeni  za  praćenje rada Skupštine, izdvoji  iznos od  
100.000,00 kuna. 

 
1.5 Amandmani  vije ćnika  Josipa  Antona  Rupnika 
Amandman br. 1 
Amandman br. 1  ide za time da se povećaju  za  50.000,00 kuna  sredstva za  

Ekopoljoprivredu . 
Amandman se prihvaća i novi plan iznosi 150.000,00 kuna za  ekopoljoprivredu. 

 
Amandman broj  2  
Amandman br. Vijećnika Josipa Antona  Rupnika ide za tim da se za  100.000,00 

kuna  poveća donacija  IRENA-i - Istarskoj  Regionalnoj Energetskoj Agenciji. 
 Prijedlog Josipa  Antona Rupnika se prihvaća i  100.000,00 kuna bit će namijenjeno  

IRENA-i za  bavljenje problemima u okolišu i  obnovljivim izvorima  energije.    
 

1.6. Amandman  IDS-a. 
Amandman ide za time  da se mladima, klubovima  studenata Istre,  ostave ista sredstva 

koja  su imali i do sada u Proračunu i  da se iznos u odnosu na plan na plan poveća za 
80.000,00 kuna, tako da  novi plan za klubove studenata Istre iznositi  200.000.,00 kuna. 

  
 DINO KOZLEVAC : 

 
 Zahvaljujemo gospodinu  Županu. 

Praktički, kolegice i kolege, amandmani  su prihvaćeni  gotovo u cijelosti. Prema tome  
niti  jedan amandman nije odbačen i konstatiram da su se stvorile pretpostavke    da mi  
možemo tu točku dnevnog reda  zaključiti. 

U  raspravi su sudjelovali :ZDENKO PLIŠKO, IVAN JAKOV ČIĆ, zadovoljavaju ći 
odgovor na postavljeno pitanje vezano za osiguranje  sredstava za Trku na prstenac u 
Barbanu.  : 



 29 

 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i stavlja odvojeno na  glasanje 
točke a.,b. i c., te nakon  glasanja, utvrñujem da je  Skupština sa 27  glasova  «ZA», bez  
glasova  «PROTIV» i  12 «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 a. 

     P R O R A Č U N          
Istarske  županije  za  2010. godinu 

 b.  
                 O D L U K U 

 
 o izvršavanju  Prora čuna  Istarske županije  za  2010. godinu. 
 c. 
      PROJEKCIJE 

                             Proračuna za 2010.,2011. i  2012. godinu 
 

Po usvajanju Proračuna Župan IVAN JAKOV ČIĆ, se obratio vije ćnicima  
slijede ćim rije čima :    

«Želim vam se zaista  iskreno  zahvaliti na  podršci za  ovaj Proračun. Sada su mi 
otvorene ruke da mogu ponuditi   mandatni program kojeg ste tražili, dobit  ćete ga vrlo brzo i 
mogućnost je da  kreiramo politiku  na način na koji  vjerujem da su i željeli i  želimo.  

Želim se zahvaliti vijećnicama i vijećnicima IDS-a, SDP-ea, HNS-a, ZELENIMA i 
Koaliciji  HSU-a i  HSLS-a, na glasanju za  usvajanje  Proračuna. Jako  nam je to  važno, 
hvala  vam zaista i iskreno  na tome. 

Ali, želim  se zahvaliti  svima onima koji su sudjelovali u  kreiranju  Proračuna na 
način da su davali amandmane. Mislim da je to isto tako korisno. Hvala vam što niste bili 
protiv predloženog Proračuna. Time ipak pokazujete da imate razumijevanja  za  odgovoran 
posao kojeg  činimo i vjerujem da možemo, pošto je to prvi  Proračun kojega  usvajamo u 
ovome mandatu, da možemo na neki način zaključiti da svi imamo dobru volju. S moje  
strane ona postoji od prvoga  dana . Imamo svi zajedno dobru volju  da što je više moguće  
konsenzusom vodimo  Istru, zajednički da  vodimo Istru. Svaki  čovjek može imati neku 
dobru ideju i mislim da je korisno da je  ugrañujemo u  proračunska sredstva.  

Gospodine predsjedniče želim se vama i svim   vijećnicama i vijećnicima zahvaliti  na  
činu podrške  Proračunu.  

Hvala lijepa.»  
 
AD – 4 PROGRAM JAVNIH POTREBA U KULTURI ZA 2010. 

GODINU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske  županije  IVAN 
JAKOVČIĆ. 

U  raspravi po ovoj točki dnevnog  reda sudjelovali su: ZDENKO PLIŠKO, u ime 
Kluba  vijećnik  HSU-HSLS, IVAN JAKOVČIĆ , odgovori na postavljena pitanja, NIKA 
KRSTEVSKI , u ime  Kluba  vijećnika  HDZ-HSS; u pojedinačnoj  raspravu u trajanju od  4 
minute : IVICA MIKULČIĆ, VLADIMIR TORBICA, odgovori na postavljena pitanja.  

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključujem raspravu i daje  na glasanje usvajanje 
Programa  javnih potreba u kulturi za  2010. godinu, te nakon  glasanja utvrñuje da je  Vijeće 
sa 24  glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  13 «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
     P R O G R A M 
 

javnih  potreba u kulturi za  2010. godinu  
  
  AD – 5 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI  
                  NA PRIJEDLOG PLANA GRA ðENJA I ODRŽAVANJA 
                  ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH  CESTA ZA 2010.GODINU 
                  ŽUPANIJSKE UPRAVE  ZA  CESTE ISTA RSKE 
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                  ŽUPANIJE 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske  županije  IVAN 
JAKOVČIĆ. 

U  raspravi su sudjelovali : ZDENKO PLIŠKO, u ime Kluba vijećnika  HSU-HSLS, IVO 
UCCIO MILETIĆ, u ime  Kluba Nezavisnih vijećnika-NLPC, MARINO ROCE, u ime Kluba  
vijećnika  HDZ-HSS; u pojedinačnoj  raspravi u trajanju od 4 minute su sudjelovali: 
ZVONIMIR ČOGA, EVELINA BIASIOL - BRKLJAČIĆ, STJEPAN MRAKOVIĆ, ROBI 
ZGRABLIĆ, odgovori  na postavljena pitanja, FURIO RADIN, dopunsko pitanje i 
obrazloženje, IVO UCCIO – MILETIĆ, ispravak krivog  navoda, ROBI ZGRABLIĆ, odgovor 
na postavljena pitanja, ZDENKO PLIŠKO, ispravak krivog navoda. 

Predsjednik DINO  KOZLEVAC , zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog Plana grañenja i održavanja županijskih i 
lokalnih cesta za  2010. godinu Županijske uprave za ceste Istarske županije, te nakon  
glasanja utvrñuje da je  Skupština sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV i  14 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
     Z A K L J U Č A K  
 

o davanju suglasnosti na Prijedlog Plana gra ñenja i održavanja  županijskih i lokalnih  
cesta za  2010. godinu  Županijske uprave za  ceste  Istarske županije  

 
AD- 6 PRIJEDLOG ODLUKE O JAVNOM PRIKUPLJANJU  
           PONUDA ZA DAVANJE KONCESIJA NA  POMORSKO M 
           DOBRU 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske  županije  IVAN 
JAKOVČIĆ.  

Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključujem 
raspravu i daje na glasanje Prijedlog Odluke o javnom prikupljanju ponuda za davanje 
koncesija na pomorskom dobru, te nakon glasanja  utvrñuje da je  Skupština sa 29 glasova 
«ZA», bez glasova «PROTIV i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
     O D L U K U  
 

o javnom prikupljanju ponuda za davanje koncesija na pomorskom dobru. 
 

AD- 7 
         a. Prijedlog Zaklju čka o davanju suglasnosti na Statut Op će 
             bolnice Pula 
         b. Prijedlog Zaklju čka o davanju suglasnosti na Statut Bolnice za 
             ortopediju i rehabilitaciju „prim.dr. Martin Horvat“ Rovinj 
         c.  Prijedlog Zaklju čka o davanju suglasnosti na Statut Istarskih 
              ljekarni 

    d.  Prijedlog Zaklju čka o davanju suglasnosti na Statut zdravstvene 
         ustanove  Istarskih domovi zdravlja 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije IVAN JAKOV ČIĆ. 

 U  raspravi  su sudjelovali: IVICA MIKULČIĆ, u ime Kluba vijećnika HSU-HSLS. 
 Pošto se više nitko nije javio za raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje  
raspravu i odvojeno daje  na glasanje  točke a.,b. c. i d.,  te nakon  glasanja utvrñuje da 
je da je Skupština sa 28 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»  
glasova , donijela pod 
 a. 

Z A K L J U Č A K 
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o davanju  suglasnosti  na Statut  Op će bolnice  Pula 
 b. 

               Z A K L J U Č A K 
 

o davanju suglasnosti na Statut Bolnice za ortopediju i rehabilitaciju  «prim,dr.Martin Horvat» 
Rovinj  

» bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova , donijela pod 
 c. 
 
    Z A K L J U Č A K 
 

o davanju suglasnosti na Statut Istarskih  ljekarni. 
 
 d.  
    Z A K L J U Č A K 
 

o davanju suglasnosti na Statut  zdravstvene ustanove   Istarski domovi zdravlja 
(Zaključivo od  a. do d. U prilogu Stn. zapisnika)..  

 
AD - 8      

a. Prijedlog Zaklju čka o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune 
Statuta OŠ Vladimira  Gortana Žminj  

b. Prijedlog Zaklju čka o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune 
Statuta OŠ Vladimir  Nazor  Potpi ćan 

c. Prijedlog Zaklju čka o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune 
Statuta OŠ  Ivana Gorana Kova čića Čepić 

d. Prijedlog Zaklju čka o davanju  suglasnosti na Izmjene i dopune  
Statuta  OŠ  dr. Mate Demarina Medulin  

e. Prijedlog  Zaklju čka  o davanju suglasnosti  na Izmjene i dopune  
Statuta  OŠ Barban 

 
Predlagač za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske  županije IVAN JAKOV ČIĆ:  

 Pošto se nitko nije javio za raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje 
raspravu  i odvojeno stavlja  na glasanje  točke  a. do  d.  Te nakon  glasanje utvrñuje da je  
Skupština sa 29 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova , 
donijela pod 

  a. 
    Z A K L J U Č A K 
 

o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta  OŠ Vladimir  Gortan Žminj    
  b. 
    Z A K L J U Č A K 
 

o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta  OŠ Ivana gorana Kova čića  
Čepić.   

  c. 
    Z A K L J U Č A K 
 

o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta  OŠ Ivana Gorna Kova čića 
Čepić   

 d.  
    Z A K L J U Č A K 
 

o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta  OŠ dr. Mate Demarina 
Medulin   



 32 

 e.    
    Z A K L J U Č A K 

 
o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta  OŠ Barban 
 

 AD – 9  PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  ZAKLADNE 
                       UPRAVE ZAKLADE  ZA POTICANJE   PARTNERSTVA 
                       I RAZVOJA CIVILNOG  DRUŠTVA 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije IVAN 
JAKOVČIĆ. 
 U  raspravi su sudjelovali : MARINO ROCE, u ime Kluba  vije ćnika HDZ-HSS, TEDI  
CHIAVALON , ispravak  neto čnog  navoda; u pojedina čnoj  raspravi u trajanju od  5 
minuta: ALEN ROSANDA, VALERIO DRANDI Ć ,  dopunsko obrazloženje.  

DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje na glasanje  Prijedlog  Rješenja  o 
imenovanju  Zakladne uprave Zaklade za  poticanje  partnerstva i razvoja civilnog  društva, 
te nakon  glasanja  utvrñuje da je  Skupština sa 19 glasova «ZA», 9 glasova «PROTIV» i  
bez  «SUZDRŽANIH»  glasova , donijela  

 .    
     R J E Š E N J E 
 
o imenovanju Zakladne uprave Zaklade za  poticanje  partnerstva i razvoja civilnog  
društva 
                I. 
 Imenuje  se Zakladna uprava Zaklade za  poticanje  partnerstva i razvoja civilnog  
društva, u  sastavu : 

7. Igor Macan, predsjednik 
8. Slaviša Smaić – član 
9. Martina Čekić – Hek – članica 
10. Michela Blagonich – članica  
11. Bernard Zenzerović – član 

 
                     II. 

Mandat članova  Zakladne uprave traje  četiri (4) godine 
 
                     III 

 Zadužuje se upraviteljica  Zaklade da  Ministarstvo  uprave Republike  Hrvatske 
obavijesti o ostavljanu  članova  zakladne uprave, sukladno  članku 22. Zakona o zakladama 
i  fundacijama («Narodne novine  br. 36/95 i  64(01) 
        IV. 
 Ovo Rješenje   stupa na snagu  osmog  dana  od dana  objave u  «Službenim 
novinama» Istarske županije 
 
 AD – 10 

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog 
    odbora OŠ dr.Mate Demarin Medulin 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog 
    odbora OŠ dr. Mate Demarin Medulin 

  
Predlagač za ovu točku  dnevnog reda je  Župan Istarske županije  IVAN JAKOV ČIĆ. 

 Pošto se nitko nije javio za  riječ, predsjednik  DINO KOZLEVAC , zaključuje  
raspravu i daje  na glasanje odvojeno  točku a. i b., te nakon  glasanja utvrñuje da je 
Skupština sa 29 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova , 
donijela pod 
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 a.  
     R J E Š E N J E 
 
 o razrješenju člana Školskog odbora OŠ dr.  Mate Demarin Medulin 

 
1. Enco Crnobori  razrješuje se  članstva u  Školskom odboru  Osnovne škole dr. 

Mate Demarin Medulin, zbog  prestanka   školovanja  učenika u  školi. 
2. Ovo Rješenje stupa  na snagu  danom objave  u «Službenim novinama Istarske 

županije». 
 b. .    

     R J E Š E N J E 
 
 o razrješenju člana Školskog odbora OŠ dr. Mate Demarin Medulin 

 
1. Nataša Prošić imenuje se  članicu   Školskog odbora  Osnovne škole dr. Mate 

Demarin Medulin, umjesto  razriješenog  člana Enca Crnobori  
2. Mandat imenovane članice   Školskog odbora  iz  točke  1. traje do isteka vremena  

na koje  je imenovan razriješen  član Školskog odbora. 
3. Ovo Rješenje stupa  na snagu  danom objave  u «Službenim novinama Istarske 

županije». 
 
 AD – 11  
 

   a   Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog 
   sporazuma jednim ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza 
   učenika    osnovnih     škola iz GRUPE I – BUZET 1 

            b    Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog 
    sporazuma s jednim ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza 
    učenika osnovnih škola iz GRUPE II – BUZET 2 

  c .    Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog 
          sporazuma s jednim ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza 
         učenika osnovnih škola iz GRUPE III – BUZET 3 
  d.     Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog 
         sporazuma s jednim ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza 
         učenika osnovnih  škola iz GRUPE IV – BUJE 

             e.   Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog 
     sporazuma s jednim ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza  
     učenika osnovnih škola iz GRUPE V – OPRTALJ 
f   Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog 

sporazuma s jednim ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika 
osnovnih škola iz GRUPE VI – NOVIGRAD 

g. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE VII – 
TAR 

h. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE VIII – 
VRSAR 

i. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE IX – 
KANFANAR 

j. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE X – 
DIVŠIĆI 
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k. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE XI – 
MARČANA 

l. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE XII – 
SVETVINČENAT 

m. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE XIII – 
SV. LOVREČ PAZENATIČKI 

n. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE XIV – 
MEDULIN 

o. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE XV – 
RAŠA 

p. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE XVI – 
ČEPIĆ 

q. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE XVII – 
ŽMINJ 

r. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE XVIII – 
BARBAN 

s. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE XIX – 
POTPIĆAN 

t. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog sporazuma s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih škola iz GRUPE XX – SV. 
NEDELJA 

u. Prijedlog Odluke o odabiru ponude za sklapanje okvirnog     sporazuma  s jednim 
ponuditeljem za nabavu usluga prijevoza učenika osnovnih  škola iz  GRUPE XXI - 
VIŠNJAN 

 
Predlagač za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske županije IVAN JAKOV ČIĆ. 

U ime matičnog  Odbora za financije kraće  napomene za ovu točku dnevnog reda je 
dao  TEDI  CHIAVALON , predsjednik Odbora. 
 U  raspravi su sudjelovali : TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vije ćnika IDS-HNS, 
ZDENKO PLIŠKO, u ime  Kluba  HSU-HSLS, ALEN ROSANDA , u ime Kluba Nezavisnih  
vijećnika-NLPC. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu za klubove  vijećnika i poziva 
MLADENA DUŠMANA , pročelnika Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu, 
da se očituje i odgovori na postavljena pitanja, što i čini. 
 Potom  vijećnik TEDI  CHIAVALON, traži  pauzu od  5 minuta  kako bi sazvao 
sjednicu  Odbora za financije i pozvao pročelnika MLADENA DUŠMANA da detaljnije objasni 
prijedlog Odluke. 
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC, odobrava  stanku u trajanju od  5 minuta.    
        - STANKA OD  20,48 DO 21,07 SATI -   
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

U nastavku sjednice  predsjednik DINO KOZLEVAC, poziva  predsjednika  Odbora 
za  financije Tedi  Chiavalona,  da podnese Izvješće. 
 

Predsjednik Odbora TEDI  CHIAVALON , izvješćuje  Skupštinu da je Odbora za 
financije još jedanput razmotrio  ovu točku dnevnog reda i ustanovio da je planirana 
vrijednost nabave bila  22.663.000,00 kuna  bez  PDV-ea, da  ostvarena vrijednost nabave 
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prelazi 3.000.000,00 kuna  bez  PDV-ea,  što prelazi iznos planirane  vrijednosti,  pa  je 
Odbor jednoglasno odlučio i predlaže Skupštini da se natječaj  u ovoj formi  ne prihvati.  
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, stavlja prijedlog Odbora za financije  o poništenju  
postupka prava nabave za  sklapanje okvirnog  sporazuma za nabavu usluga prijevoza 
učenika osnovnih škola nad kojima Istarska županija  ima osnivačka prava, te nakon  
glasanja utvrñuje da je  Skupština sa  30 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  1 
«SUZDRŽANIM»  glasom,   donijela   
  
     O D L U K U 
 
o poništenju  postupka prava nabave za  sklapanje okvirnog  sporazuma  za nabavu usluga 
prijevoza učenika osnovnih škola nad kojima Istarska županija  ima osnivačka prava 
 
 Potom predsjednik  DINO KOZLEVAC , prije zaključenja  sjednice, ističe da je za 
vijećnike i ostale prisutne, pripremljen skroman dar, primjeren  aktualnoj  situaciji  i da ove 
godine nema prijema povodom  kraja godine. 
 Dar  odražava ono što nas može  učiniti zadovoljnim u zatečenoj  situaciji, a  Radi se 
o darovima  koji su vezani za Istru,  i to : 
          1. Kalendar Jurina i Franina . 

Tradicionalni istarski narodni kalendar, bogato ilustriran godišnjak, knjiga koja se čita 
čitave godine, lijep i vrijedan dar uz božićne i novogodišnje blagdane 

 
      2. Dar kalendar Istarske županije XII x II, 2 010 

Riječ je o projektu  koji već treću godinu ima prvenstveno za cilj promociju mladih i 
neafirmiranih kulturnih djelatnika Istre; glazbenika, slikara, fotografa, karikaturista, a čiji je 
pokretač Odjel za kulturu Istarske županije.  

Svake godine tiska se kalendar i producira CD, koji  pored navedenog služi i  kao 
protokolarni dar Župana povodom novogodišnjih blagdana. Dosada je u  ovom 
nesvakidašnjem izdanju sudjelovalo dvjestotinjak autora, ponajprije mladih,  što u likovnom 
što u glazbenom dijelu.  

Ove godine  na kalendar su uvršteni radovi  učenika Škole primijenjenih umjetnosti u 
Puli i klasičara stripa i ilustracije, dok su na CD-u zastupljeni mladi entuzijasti  - etno 
glazbenici iz cijele Istre. 

Autorska djela doniraju su Muzeju suvremene umjetnosti Istre za fundus, koji 
uključivši ovu godinu broji 36 djela.  

Ovogodišnje izdanje kalendara XII x II 2010 tema je ; Boškarin- u stripu, a   radove je 
odabrao Mario Rosanda Ros, dok CD izdanje  sadrži tradicijsku glazbu koju je odabrao 
Daniele Pernić. 

Iznimno ističemo i ponosni smo na CD  koji ima uporište u prijavi UNESCU na listu 
svjetske nematerijalne baštine, na koju je  uvršteno, u listopadu ove godine, DVOGLASJE 
TIJESNIH INTERVALA ISTRE I HRVATSKOG PRIMORJA (dvoglasno pjevanje i sviranje 
istarske ljestvice / prijevod; rekli bimo;  pjevanje na tanko i debelo). 
 

3.CD  Elda Krajcar Percan, Klavirska glazbe istarsk ih skladatelja 
Elda Krajcar Percan, završava osnovno i srednje glazbeno obrazovanje u Puli. Pet 

puta jer bila predstavnik države na Svjetskom trofeju harmonike, sa zapaženim rezultatima. 
Na Muzičkoj akademiji u Zagrebu 1981. godine diplomirala je klavir s odličnim uspjehom. 
1984. godine završava poslijediplomski studij. 

Koncertom u INK-u 2006. godine obilježila je 25. godišnjicu umjetničkog i pedagoškog 
rada, i tim je povodom dobitnica plakete Hrvatskog društva glazbenih umjetnika. 

 
4. Mini putopis i  fotomonografija  South America, Južna Amerika 24.000 
Slikom i riječju  Renco Kosinožić, nedavno preminuli veliki istarski fotograf i Željko 

Burić približili su draži Južne Amerike fotomonografijom South America - 24.000 kilometara.   
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Na kraju  čestita Sretan Božić, novogodišnje  praznike i želi puno zdravlja i sreće 

svima u  narednoj  2010. godini - auguri a tutti, buon e felice  anno  nuovo  2010. 
Vijećnici i ostali prisutni preuzimaju poklone koje  uručuju gospoña Vena Ivančić i 

Melita  Ferenčić.  
 Ovime je   dnevni red  iscrpljen i predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključujem. 7  
sjednicu Skupštine Istarske  županije.  
 Sjednica je zaključena u  21,10  sati. 
 
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :                PREDSJEDNIK SIŽ : 
 

IVAN KLARIĆ          DINO KOZLEVAC  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


